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Úvod 

Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi

17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých

biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v

tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre

Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo

urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto

posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými

nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného

slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,

napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio

záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.

Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v októbri 2021.

Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 

Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD, SD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:

email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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315 Všetci vy, chorí ľudia, takisto sa pozrite na Ježiša.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži!
316 O tom to je. Ako ten medený had. V tom hadovi nebola žiadna

moc, ale bolo to o tom, na čo oni hľadeli. No, to zasľúbenie hovorí, „Oni

budú vzkladať ruky na chorých; a budú sa mať dobre.“ Ja kladiem ruky

na neho, lebo je to reprezentácia, ako ten medený had. Nech sa pozrú

tam na Ježiša,  ktorý zomrel.  On je to zmierenie,  aby boli  naši  chorí

ľudia uzdravení. On je to zmierenie za náš hriech. Nech tá moc Božia

príde na túto vodu a uzdraví každého jedného v Mene Ježiša Krista,

Syna Božieho.

To dieťa? To dieťa?

317 V Ježišovom Mene…?… V Mene Pána Ježiša…?… Ó, v Mene

Ježiša Krista.

Nech vás teraz Boh žehná. Verte z celých svojich sŕdc. Verte

tomu.

Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Ako to robíte?

Pozrite sa na Ježiša a žite.

Ó, je to zaznamenané v…

Pamätaj, brat…?...

318 Viete, čo sa dnes s cirkvami deje? My sa dostávame príliš…

Príliš  rýchlo sa vzdávame.  Eliáš  tam stál  a  on  sa modlil  a  modlil  a

modlil,  až  kým sa  niečo  nestalo.  A keď  cítil,  ako  zostúpila  tá  malá

kvapka do jeho srdca, on povedal, „Počujem zvuk hojnosti dažďa.“ Ak tí

muži a ženy tu, ktorí chcú Krista alebo Ducha Svätého, ktorí chcú byť

uzdravení, ak by tu len zostali a povedali, „Pane, Ty si to zasľúbil. Ty si

to zasľúbil,“ a potom budú cítiť tú kvapku. Povedzte, „Tuto to je, Pane.

Ja to prijímam,“ niečo sa potom stane.

Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a...
319 Len pozdvihnite teraz svoje ruky. Príjmite to, čo chcete. On je

tuto v cele s vami. V poriadku. Haleluja!

V poriadku, brat, môžeš prísť.

***
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Pozri
(LOOK)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham 28.4.1963 vo Phoenix, AZ

1 Brat  Jimmy. Dobré ráno, priatelia.  Je to...  Som veľmi rád, že

znovu môžem byť dnes ráno tu vo Phoenixe a užívať si tento príjemný

čas obecenstva. Želám si, aby som dlho mohol takto sedieť a počúvať

všetky  tieto  nádherné  piesne.  Vidím,  ako  mladý  Jimmy  tú  pieseň

skutočne prežíva. Tomu chlapcovi naozaj nie je čo vytknúť, že? 

2 A brat Outlaw mi dnes ráno hovoril, že toto je jeho drahá matka,

ktorá  tu  sedí  pri  dverách,  má  osemdesiatjeden rokov.  Nech ťa  Boh

žehná, sestra. Povedal by som, že pred mnohými rokmi, keď si hojdala

to malé dieťa v náručí a tie malé rúčky ťa búchali po lícach, asi si si

nemyslela,  že  tu  takto  budeš  sedieť  vo  veku  osemdesiat  rokov  a

počúvať ho v jeho vlastnom zbore. Či si to vtedy verila? To je veľmi

milé,  veľmi  milé.  Som  tak  rád.  Nech  ti  Boh  dá...  No,  nemôžeme

povedať,  že  má  veľa  rokov,  lebo  vo  vnútri  už  si  večnou  bytosťou.

Vidíte? Takže ste nikdy  nezačali,  takže nikdy  nemôžete  skončiť,  tak

jednoducho máte Večný Život. To je veľmi dobré.

3 Brat  Dyson,  ešte som nemal  tú  možnosť  ho stretnúť,  ale  on

bude  pokračovať  v  týchto  zhromaždeniach  počas  budúceho  týždňa,

počnúc od dnešného večera tu v zbore. A som... Istotne dúfam, že tieto

zhromaždenia budú mať veľký úspech. Želám si, keby som len mohol

sedieť  niekde  tam vzadu  a  len  sa  ponárať  v  tých  dobrých  veciach

Božích, ako náš brat bude kázať. Počúvam, že je synom misionára z

Jeruzalema. Som si istý, že sa budete tešiť z tejto služby tento týždeň,

zo služby nášho brata. Ak to je možné, príďte, počúvajte ho a podporte

ho. A vy, ktorí nemôžete prísť a ste ďaleko od domu, mimo mesta, a

nemôžete sa vrátiť, urobte to, čo urobím ja - modlite sa zaňho a modlite

sa za úspech tohto zhromaždenia.

4 Pamätám si ten prvýkrát vo Phoenixe. Bola to táto cirkev, bolo

to len na inom mieste. Bola to cirkev, ale pod inou strechou, pod ktorou

sme uctievali, a bolo to chválebné obecenstvo, ktoré sme mali s bratom

Outlawom. Mám záznam, ktorý bol počas toho zhromaždenia urobený.

Je to vždy...  Keď sa cítim tak trochu sklesnutý,  tak si  tento záznam

pustím. Je to už dosť zodrané. Možno ten človek, ktorý to urobil,  je

dnes ráno tu;  bolo to  spravené na malú červenú flexibilnú pásku. A
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potom, samozrejme, mám mnoho z týchto posledných záznamov tohto

mladého speváckeho zboru, ktorí vtedy boli ešte malé deti, ako spievali.

Veľa z toho máme.

5 Keď sme počúvali  tieto príjemné piesne, povedal som bratovi

Outlawovi,  „Som  rád,  že  sa  nahrávajú,  lebo  rád  to  študujem.  Rád

počúvam tieto piesne a púšťam si ich na páske, počúvam tie piesne,

keď si môžem sadnúť.“ 

6 Nie je nič také ako hudba. Viete to,  Boh uzdravuje pomocou

hudby. Vedeli ste to? Ó, Boh uzdravuje skrze hudbu.

7 Boh uzdravuje skrze lásku. Vidíte? Boh uzdravuje skrze lieky.

Boh uzdravuje skrze modlitbu. Boh má veľa spôsobov uzdravovania.

Záleží od toho, aký druh potrebujete.

8 Niekedy len trocha lásky, ktorá sa načiahne, stačí na to, aby to

vyliečilo nejakú starú ranu, nejaké miesto, kde bola nevraživosť alebo

niečo. Hneď to uzdraví, stačí len trocha lásky, trocha starostlivosti.

9 Niekedy, keď sa cítite úplne na dne, ako tomu hovoríme, taký

pouličný výraz, zmordovaní, len si pustite jednu z tých pások, nejakú

hudbu alebo nahrávku a nechajte to hrať. Hneď nato si klopkáte nohou

alebo rukou a všetko je to preč. Hneď ste pripravení ísť ďalej.

10 No, tieto šesťhodinové kázne, tie nie sú na evanjelizácie, to je

len vtedy, keď som doma a je to tak trochu... Každý vie, ako to chodí,

jednoducho je to rozťahané. A veľa ľudí vie povedať viac počas piatich

minút,  ako  viem povedať  ja  za  šesť  hodín.  Takže  ide  len  o  to,  čo

hovoríte.

11 No, myslím, že dnes ráno... Mám tu nejakú malú poznámku, že

nejaká sestra tu chce, aby jej malé bábätko bolo posvätené Pánovi. A

povedal som bratovi Outlawovi, „Ty nekrstíš nemluvňatá?“ 

On povedal, „Nie.“ Nie, on len... On ich posväcuje presne tak,

ako Písmo hovorí, že majú byť posvätené.

12 A tak si myslím, že ak táto sestra má to svoje malé a chce ho

priniesť, nech ho len prinesie. A veríme v toto, že to je náuka z Biblie. A

snažíme  sa  dodržiavať  Písmo  a  ten  vzor,  ktorý  nám  Pán  Ježiš

zanechal, chceme to nasledovať tak presne, ako len môžeme, ako to

urobil  aj  On. A nenachádzame žiadne miesto v Biblii,  kde by ich On

krstil  alebo  by  poveroval,  že  majú  byť  pokrstené.  On  len...  Bolo

povedané, „Priviedli mu malé deti, aby ich požehnal. A On položil Svoje

ruky na nich a povedal, 'Dovoľte maličkým, aby ku Mne prišli a nebráňte

im, lebo takých je Kráľovstvo Božie.'“ 
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308 Každý buďte teraz v modlitbe, položte na nich ruky, na týchto

bratov, ktorí tu stoja. Modlite sa teraz z celého svojho srdca. 

309 No,  ty  teraz prichádzaš,  aby si  urobil  vyznanie.  Boh nemôže

klamať.

310 To je presne ten spôsob, ako som to ja prijal, keď som vystúpil a

povedal,  „Pane Bože, ja som hlboko úprimný. Skutočne to myslím z

celého svojho srdca.  Toto je medzi  smrťou a životom, a ja nechcem

zomrieť. Chcem žiť a chcem ísť do neba. Tak, ako si to Ty zasľúbil.“

311 Nikdy som nepočul  o ničom takom ako Letnice, nikdy som o

tom nepočul.  Ale povedal som, „V Biblii  tu bola tá požiadavka podľa

tejto  Biblie,  aby  som  činil  pokánie,  a  presne  to  robím.  A bol  som

pokrstený na Meno Ježiša Krista. Teraz, Pane, Ty si mi zasľúbil Ducha

Svätého. Zasľúbil si, že to urobíš.“

312 Nikdy som nepočul o ničom takom ako hovorenie v jazykoch,

nikdy som o tom nepočul, že by niečo také v Biblii bolo. Nemyslel som

si nič také. A hneď v tej chvíli do tej miestnosti zostúpilo Svetlo v tvare

kríža  a  to,  čo  na  tom bolo,  hovorilo  v  jazykoch.  Povedal  som,  „Ja

nerozumiem Tvojmu Hlasu, Pane, Tvojmu jazyku. Ak nedokážeš hovoriť

po  anglicky,  tak  sa  nedorozumieme;  ak  by  si  sa  len  vrátil  a  znovu

prehovoril, bolo by to znamenie, že si ma prijal.“ A potom to tam znova

bolo.

313 Ó,  brat,  ja  som sa vtedy  pozrel  a  žil.  Odvtedy  žijem v  tých

chválebných  Božích  sférach,  kde  slobodne  prúdi  moc  Božia  skrze

vyslovenie Jeho požehnaní.

314 Pozdvihnime teraz svoje ruky, ako stojíme, každý jeden z nás a

títo ľudia. No, bratia, Duch Svätý je tu. Ten, ktorý ospravedlňuje, je teraz

po vašom boku. Verme teraz z celých našich sŕdc. Nech každý jeden z

nás verí. Pozdvihnime teraz svoje hlasy ku Bohu. Nech vás Boh žehná.

Nebeský Otče, modlíme sa…?…

Pane Ježišu, modlím sa ku Tebe, aby si to udelil!…?…

Pane Ježišu, nech sa jej to teraz podarí vidieť!…?…

Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a žite.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili!“

Ó, „pozreli sa a žili!“
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ďalšou horou. A prv, ako si to stihnete uvedomiť, celá obloha hrmela a

padal dážď. Čo to bolo? On prijal to, čo Boh poslal.

301 A dnes ráno, ak sa tá malá Vec dotkla tvojho srdca a hovoríš si

pri tom, „Ja to potrebujem,“ to je to malé znamenie, tá veľkosť ľudskej

ruky. Poďte.

 Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a žite.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili!“

Skloňme svoje hlavy.

302 Bol  by  som  rád,  ak  by  niektorí  z  vás,  bratov,  ktorí  ste  tu

kazatelia, či by ste nezišli dolu a nepoložili ruky na týchto bratov tu, ak

by ste boli takí dobrí.

303 Pane Ježišu, tento človek tu priniesol to vyznanie, prišiel sem

dnes ráno. Rozpusti od neho všetku pochybnosť.

Tá Krv, Otče! Odpusť nám, Pane!…?…

On stojí za to, aby sme sa kvôli nemu vzdali všetkého.

304 Podobne s týmto bratom tu, Pane, nech jeho vyznanie padne

do  Krvi  Ježiša  Krista.  Nech  je  naplnený  Duchom Svätým.  Aby  Boh

zmenil jeho meno, ako sa opiera o svoju palicu. Ale on potrebuje Ducha

Svätého. Nech len jeho vyznanie dnes ráno…?...

305 Naplň ho Duchom Svätým. [Brat Branham a ostatní kazatelia sa

ďalej modlia s ľuďmi pri  oltári – pozn.prekl.] A nech príde veľká moc

Ducha Svätého. Amen.

306 Celá cirkev, ktorí máte teraz sklonené hlavy, buďte v modlitbe.

Títo bratia sa teraz modlia a nech na nich každý položí svoje ruky a

modlí sa. 

Teraz prichádza ďalší.

307 Pane Ježišu, na základe toho vyznania, ktoré tu on dnes prišiel

urobiť, modlím sa, Bože, aby si ho naplnil Duchom Svätým, Pane. On

sa pozerá na Golgotu, kde ho tá jediná Krv Ježiša Krista môže očistiť.

Len tá jediná Krv môže urobiť ten skok ponad tú priepasť. To je tá Krv

Ježiša Krista, ktorá prúdi cez tú priepasť a umiestňuje ho hneď vedľa

Boha dnes večer. Udeľ to, Otče, skrze Ježiša Krista. Amen.
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13 A tak,  ak  by  mohol  prísť  organista alebo klavirista,  nech len

zahrá kúsok z tej krásnej piesne, len tak pomaly, „Prineste, prineste,

prineste ich z polí hriechu.“ Myslím, že to dobre poznáte.

14 Ako sa volá toto maličké? [Jeho matka hovorí,  „Je to dievča,

volá sa Rebeka.“ - pozn.prekl.] Rebeka. A druhé meno? [„Hammerová.“]

Hammerová. Toto sú brat a sestra Hammeroví. [„Áno.“] Nech vás Boh

žehná. Toto je vaša jediná? [„Je to naše štvrté dievča.“] Štvrté dievča.

Ty by si mal byť evanjelista. Filip mal štyri dcéry, viete, [„Tak veru.“] a

všetky boli prorokyne. [Otec hovorí, „Ja nie som kazateľ.“] Nemusíš byť,

ale mám dôveru, že Boh ti jednako dá štyri prorokyne spomedzi týchto

dcér, brat Hammer.

15 Veľmi milé. Teraz zíva. Mali ste to vidieť. Mám ich rád. Ale vždy

sa bojím, že keď ich zdvíham, aby som ich požehnal, bojím sa, že ich

nejako zraním. Viete, oni sú tak trochu... Mám pri tom taký divný pocit,

keď ich dvíham. A moja žena vždy hovorila, „Nemôžeš ich zraniť.“ Ale

oni vyzerajú tak zlato. Vyzerajú, že na nich musíte naozaj dávať pozor.

A tak pokúsim sa ju podržať, ak to bude všetko v poriadku.

16 No, toto je práca, ktorá by sa mojej žene páčila. Nie je milá,

maličká? Malá Rebeka Hammer, ahoj. Dobre. Sme za toto vďační, ako

Boh dal tejto zjednotenej dvojici toto drahé dieťa. Musí prísť len z Boha.

Nikto nemôže dať život okrem Boha.

Skloňme teraz svoje hlavy.

17 Náš  Nebeský  Otec,  prinášame  Ti  dnes  ráno  túto  malú  hrsť

lásky, ktorá bola umiestnená do tohto domu Tvojou veľkou rukou. Ako ju

táto matka držala pod svojím srdcom, túžila vidieť, ako bude vyzerať,

keď  už  konečne  príde.  A  tu  je  dnes  ráno  toto  zlaté  drahé  malé

dievčatko.  A  dostala  biblické  meno.  A  teraz  prichádza  ku  oltáru

Božiemu, matka a jej muž, aby ju posvätili a odovzdali späť tomu Bohu,

ktorý ju im dal. Požehnaj ich dom, Otče, modlíme sa o to. Požehnaj ich

rodinu. Požehnaj túto malú Rebeku.

18 V Biblii nachádzame, že ľudia ku Tebe prinášali malé bábätká,

aby si na ne položil Svoje ruky a požehnal ich. A ak by si tu dnes ráno

bol vo Svojom viditeľnom tele, títo rodičia by túto malú Rebeku priniesli

ku Tebe. Uvedomujeme si, Pane, že naše ruky sú veľmi úbohé náhrady

pre toto veľké poslanie,  ale  Ty  si  nám to nariadil  robiť.  A tak preto,

Pane, dávam Ti malú Rebeku v Mene Ježiša Krista, oddávam Ti ju. Len

prevezmi jej malý život a použi ho, Pane, na Tvoju slávu. A budeme Ťa

za to chváliť, v Ježišovom Mene. Amen.
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19 Nech vás Boh žehná. Nech Pán udelí, aby toto malé dieťatko

mohlo  žiť  a  bolo  milou  ženou  a  veľkou  služobnicou  Krista  do

budúcnosti,  ak  bude  ešte  nejaká  budúcnosť.  Nech  vás  oboch  Boh

žehná, je to tak milé.

20 Ó,  tie  malé  deti.  Je  v  tom  taká  nevinnosť.  Veľakrát  som

rozmýšľal nad tým, ako nevinné je dieťa. A jednako, ak by sme len my

mohli byť tak nevinní ako jedno z tých detí... Ale zisťujeme, že sme ešte

nevinnejší, keď nás Krv Ježiša Krista očistila od všetkého hriechu.

21 No,  obráťme  sa  do  Písma.  Vy,  ktorí  radi  čítate  Písmo,

obraciame sa do knihy Židom, 9. kapitoly, pre nejaké Slová. Začnime s

24. veršom v 9. kapitole.

Lebo Kristus nevošiel  do svätyne,  učinenej  rukou,  proti-
obrazu tej pravej, ale do samého neba ukázať sa teraz tvári
Božej za nás.

Ani nie, aby sa často obetoval, ako čo najvyšší kňaz každý
rok vchádza do svätyne s cudzou krvou, 

keďže by bol musel mnoho ráz trpieť od založenia sveta.
Ale  teraz  pri  skonaní  vekov  zjavil  sa  raz  navždy  na
odstránenie hriechu svojou obeťou.

A ako je uložené ľuďom raz zomrieť, a potom súd, 

tak  i  Kristus,  raz  obetovaný  tým  cieľom,  aby  vyniesol
hriechy mnohých na kríž, po druhé sa ukáže bez hriechu
tým, ktorí ho očakávajú, na spasenie.

22 Nech  Pán  pridá  Svoje  požehnanie  do  čítania  Jeho  Slova.

Skloňme teraz svoje hlavy a modlime sa.

23 Všemohúci  Bože,  ktorý  si  počiatkom  všetkých  vecí,  ktorý  si

učinil  svety skrze Ježiša Krista, prichádzame do Tvojej Prítomnosti  v

tejto budove dnes ráno, ako zhromaždenie Tvojich ľudí: aby sme sa v

prvom rade obetovali pre Tvoju službu; aby sme poďakovali za to, čo

sme už prijali z Tvojej ruky; modliac sa, aby si požehnal čítanie tohto

Slova. Nech Duch Svätý naďalej robí to Slovo pre nás skutočným, ako

hľadíme na Autora toho Slova, lebo o to prosíme v Jeho Mene, v Mene

Ježiša Krista. Amen.

24 No, pokúsime sa dnes ráno vziať len štyri písmená v jednom

slove,  Pozri, ako našu tému. Chvíľu sa tým budeme zaoberať, podľa

toho, ako nás Pán bude viesť. Mám tu zapísaných pár poznámok a
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Ešte niekto?

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“

Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a žite.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“
294 Čo sa dnes ráno deje so ženami? Všetko len muži? Zriedka to

je tak vidieť. Toto je hodina úprimnosti. V poriadku.

 Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a žite.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a...“
295 Cítim to tak, že by to mal byť ešte niekto iný. Ale no tak. Títo

štyria  muži,  ktorí  tu  stoja,  musí  ich  tu  byť  ešte  viac.  Len tak  ďalej.

Chcete  žiť?  Pamätajte,  Boh  si  to  zapisuje.  Oni  sa  opýtali,  „Ako

musíme… Čo musíme urobiť,  aby  sme boli  spasení?“  A bolo  im  to

povedané. No, On to nemôže zmeniť a nikdy to nezmenil cez všetky

biblické veky.

296 No,  my máme rôzne nápady.  My to  meníme a podobne. Ale

nehľaďte na to. Nehľaďte na to, čo oni teraz robia.

297 Hľaďte na to, čo On povedal tu. Pozrite sa do Biblie. Pozri sa a

ži, brat! To je ten jediný spôsob, akým sa to dá; sestry tiež. No tak, ak

ste neprijali toto prežitie a viete, že je to presne v Biblii  potvrdené s

Bohom Samým. Neriskujte to!

298 Na čo dnes ráno hľadíte? Na čo hľadíte? Či ste sa zastavili v

tomto odpornom, hektickom dni, v ktorom žijeme? Čo hľadáte? Boh už

všetko umiestnil.

299 To vzbúrenie vody, ten prvý malý pohyb, ľudia skočili.

300 S tým znamením ruky na nebi,  Eliáš povedal,  „Ten oblak,  vo

veľkosti ľudskej ruky ako opar.“ Čo to bolo? On len ďalej veril. „Počujem

zvuk hojnosti dažďa.“ Ten oblak sa stal dvoma oblakmi. Dva oblaky sa

premenili  na  kopec.  Kopec  sa  premenil  na  horu.  Tá  hora  sa  stala
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zmeniť  Svoj  program.  Tak  to  musí  navždy  zostať.  Tá  cirkev  bola

ustanovená na deň Letníc, skrze pokánie, krst v Mene Ježiša Krista a

zasľúbenie  prijať  Ducha  Svätého.  „Tieto  znamenia  budú  nasledovať

tých, ktorí veria.“

289 Ak sa ti to ešte nikdy nestalo, priateľu, či len nepozdvihneš teraz

ruku k Bohu a nepovieš, „Brat Branham, modli sa za mňa!“ Nech ťa Boh

žehná, aj teba, aj teba. Nech ťa Boh žehná. Dobre. Nech ťa Pán žehná,

aj teba, teba, teba. To je dobré. V poriadku.

„Pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Hľaďte teraz na Ježiša a žite.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“
290 No,  je  to  tu  zaznamenané  v  Slove.  Sme v  tých  posledných

dňoch. Nie je nič, čo by toto oznamovalo. Nie je tam žiaden podfuk,

žiaden podvod okolo toho. Je to len Slovo, ktoré sa manifestuje. Je to

Slovo, ktoré hovorí pravdu. Boli ste na týchto zhromaždeniach. Boli ste

už pred tým na zhromaždeniach a viete, že toto je Pravda.

291 No, máme veľa napodobňovateľov. Vieme o tom. Ale nehľaďte

na nich. S Mojžišom tiež išiel zmiešaný zástup. Ale pamätajte, boli tam

niektorí pravdiví Izraeliti, ktorí išli do tej zasľúbenej zeme. Vidíte?

292 Rovnako je to v tejto skupine, brat. Existujú skutoční, pravdiví

Duchom-naplnení  ľudia  (muži  a  ženy),  naozajstní,  nemôžete  na  ich

život poukázať prstom. Či sa len nepozriete a nebudete dnes ráno žiť?

Odvráťte sa od tých napodobňovateľov. Odvráťte sa od tých, ktorí by

boli fanatici. Odvráťte sa od celého toho a hľaďte na toho skutočného

Ježiša.  My  sme zaznamenaní  v  Jeho  Slove.  Haleluja.  „Tí,  ktorí  Ho

vzhliadajú, tým sa zjaví po druhýkrát.“

293 Ak by ste chceli pristúpiť k oltáru a postaviť sa v modlitbe… Ak

ste ešte neprijali Ducha Svätého; ak ste nesplnili tie požiadavky v knihe

Skutkov, o ktorých hovoril Peter, a ak by ste nejakú z nich chceli dnes

ráno splniť. Zatiaľ čo spievame ešte jeden verš, rád by som vás pozval,

aby ste prišli a postavili sa k oltáru k modlitbe. A potom vykonáme krst a

budeme sa za vás  modliť,  aby  ste  prijali  Ducha Svätého.  Medzitým

budeme spievať.

Ó, „pozrite sa a žite,“ moji bratia, žite.

Pozrite sa teraz na Ježiša a žite.
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niektoré miesta Písma, na ktoré by sme sa mohli odvolávať, ako ideme

ďalej. Pozri.
25 P-o-z-r-i, pozri. To slovo v skutočnosti, keď... Často sa používa.

Ale „pozri,“  keď počujete to slovo,  zvyčajne je to vtedy,  keď sa vám

niekto snaží povedať, aby ste uvideli  to, na čo sa pozeráte. Povedia

vám, „Pozri.“ Ako keď idete dolu cestou a niekto uvidí nejakú scénu a

povedia,  „Pozri,“  a  potom vyjadria  to,  čo to  je.  Je to  na hore,  je  to

kaktus,  alebo na čokoľvek sa pozeráte.  Ale tá prvá vec,  aby upútali

vašu pozornosť, je, „Pozri!“

26 No, každý sa dnes pozerá. Každý niečo hľadá, každý očakáva,

že sa niečo stane.

27 Vieme,  že svet  neustále  sleduje oblohu,  radary  a  obrazovky,

ktoré máme po celom svete, v každom národe, na svoju obranu, má to

akoby magické oko, je to ako atómová strela alebo niečo. A potom oni

tam majú niečo, čo to dokáže vrátiť späť k tomu, ktorý to sem poslal.

28 Všetko je to o hľadení, snaha zistiť. Spoločnosť Ford sa snaží

vyrobiť lepší Ford. Chevrolet sa snaží vyrobiť lepší Chevrolet. Phoenix

sa snaží byť väčším a lepším mestom. Národ hľadí mať viac územia,

aby sa mohol rozširovať. Cirkev zas vyhľadáva viac členov.

Ale nevesta vzhliada Príchod jej Pána.

29 Všetci vzhliadame na niečo. Závisí to na tom, čo sa ti ten hlas

snaží povedať, aby si hľadal. Niektorí z nás hovoria, „Vyhliadaj toto!“ A

ak to  je  cirkev,  vtedy hovoríme,  že chceme tento rok  o toľkoto viac

členov. To je v poriadku.

30 Ale ten hlas, ktorý sa vám dnes ráno snažím vyjadriť,  ako to

hovorí  pisateľ  tejto  epištoly,  (veríme,  že to  bol  Pavol),  „Po druhýkrát

vzhliadajúc Príchod Ježiša Krista,“  hľadajúc Jeho.  Aby ste to  urobili,

musíte  niečo  vidieť  pred  tým,  ako  môžete  niekomu  povedať  to,  čo

vidíte.

31 Noe mal s týmto prežitie. A on skrze vieru videl príchod potopy,

ten veľký dážď, ktorý mal pokryť zem a všetko vziať...  zmyť zem; to

znovu-zasvätenie Bohu.  Tá špina toho sveta,  že ľudia sa dostali  do

takého zhluku, do akého sa v ten deň dostali, ale všetko to muselo byť

zmyté a začaté odznova.

32 Práve  som  dokončil  sériu  bohoslužieb  o  tých  posledných

Siedmich Pečatiach.  A nachádzame v  tejto  šiestej  pečati,  že je  tam

veľké narušenie v  prírode.  Mesiac,  hviezdy  a zem chŕlia...  Cirkev je
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očistená,  Izrael  je  očistený  a  všetko  je  očistené  pod  tou  siedmou

pečaťou, aby sa mohlo začať Milénium. Musí byť najprv očistenie.

33 A to je presne to, na čo vám chcem poukázať, že dnešná cirkev

potrebuje, je to očistenie. Pred tým, ako sa čokoľvek od Boha môže

začať, musíme mať očistenie. A keď hľadáme a vidíme tie veci, ktoré sú

teraz, v týchto prítomných podmienkach, ktoré sú také, aké sú, vidíme,

že musíme mať niečo pred tým, ako Boh bude môcť pokračovať vo

Svojom programe a očisťovaní. Mnohí z nás, povedal by som, sa môže

pozerať naspäť na...

34 Mám  pásku  alebo,  nuž,  je  to  film,  ktorý  bol  natočený  v

Jeruzaleme, kde sme sa pýtali Židov, keď sa vracali z Iránu a mnohých

miest pred pár rokmi, asi päť rokov dozadu, niesli svojich milovaných na

chrbte a vyvádzali ich z lodí a z lietadiel, a tak ďalej, vracali sa. Pýtali sa

ich otázku, „Vraciate sa do svojej domoviny, aby ste tam zomreli?“

Oni povedali, „Vraciame sa, aby sme uvideli Mesiáša.“

35 Keď vidíte Izrael, ten strom, ako klíči, je to veľké znamenie. Ten

čas je nablízku, kedy sa Izrael stane národom a on už dnes je národom.

36 Vidíme, ako sa toto deje vo svete, ktorý je tak slepý, aký bol vo

dňoch Noeho. Ale pre tých, ktorí po druhýkrát vzhliadajú Krista, je to

znamenie, že On čoskoro prichádza. Vidíme, ako sa niečo ide stať, a

závisí to od toho, na čo hľadíte. 

37 No, Noe vedel skrze Slovo Božie, že prichádza potopa. Skrze

vieru to videl. On vedel, že sa to stane, lebo to zasľúbilo Božie Slovo.

No, sám Noe skrze vieru videl to, čo hovorí Božie Slovo. Ale svet to

nemohol vidieť, lebo im nebolo vedecky dokázané, že by tam hore na

oblohe bola nejaká voda. Ale Noe vedel,  že tam bola,  lebo Boh tak

povedal.

38 To je tá Cirkev, tá Nevesta, tí vyvolaní dneška, ktorí vedia, že

Príchod Pánov je nablízku bez ohľadu na to,  ako ďaleko sme mohli

pokročiť,  a  tak  ďalej,  a  mať  úspech v  štiepení  atómu a  v  posielaní

radarových  správ  na  mesiac.  To  pre  veriaceho  neznamená  nič,  len

znamenie,  že  Príchod  Pánov  je  nablízku.  Vidíme,  ako  sa  národy

rozpadávajú a národy prichádzajú, rozpadávajú sa a svet sa rozpadáva

a cirkev sa rozpadáva. A potom sme učení, že, „Prijímame Kráľovstvo,

ktoré nemôže byť zatrasené.“ Ale tieto veci sa začínajú diať, lebo cirkev

sa spolu dáva do zväzku, pevnejšie a pevnejšie s... skrze Slovo Božie.

Je to veľký deň, v ktorom žijeme. A tu sme...
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„Pozri sa a ži,“ môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“

Spievajme to teraz spolu.

Pozri sa, ži, môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“
287 Na čo hľadíte? Pre tých, ktorí vzhliadajú Ježiša po druhýkrát,

On zostúpi v sláve ku spaseniu, aby nás vzal z tohto hriešneho sveta,

von z tohto hriechu a vecí, v ktorých sme. Veríte tomu? [Zhromaždenie

hovorí, „Amen.“ - pozn.prekl.] Pozri sa a ži. To jediné, čo môžete urobiť,

je pozrieť sa a vziať to Slovo. Ako ten had na palici, ktorý reprezentoval

to  živé  Slovo,  ktoré  sa  malo  stať  telom,  tak  isto  to  Slovo  dnes

reprezentuje tú Prítomnosť Ducha Svätého, keď Ho vidíme potvrdeného

medzi  nami.  On  je  dnes  ráno  v  našej  malej  cele.  Či  ho  nebudete

počúvať, zatiaľ čo skloníme svoje hlavy?

Pokračuj, brat.

„Pozri sa a ži,“ môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“

[Brat Branham ďalej hmká „Pozri sa a ži“ – pozn.prekl.]

„Pozri sa a ži,“ môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Je to zaznamenané v Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“
288 Zatiaľ, čo máte svoje hlavy sklonené, pozri sa teraz na Ježiša,

brat, to Slovo. Ak si nikdy nečinil pokánie, tak čiň pokánie. Ak si nikdy

nebol  pokrstený  v  Mene  Ježiša  Krista,  tak  buď  pokrstený.  Máš

zasľúbenie Božie, že príjmeš Ducha Svätého. To je to, s čím začala tá

originálna cirkev,  tak to  celé začalo.  Boh je  nekonečný.  On nemôže
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Deň Vykúpenia sa blíži,

ľudské srdcia zlyhávajú v strachu.

Buďte plní Ducha, majte lampy upravené a čisté. (Čo?)

Pozrite sa hore, vaše Vykúpenie sa blíži!

Tak veru.

Falošní proroci klamú, Božiu pravdu zapierajú,

že Ježiš Kristus je náš Boh.

Tak veru.

Táto generácia odmieta Božie zjavenie,

ale my kráčame tadiaľ, kadiaľ kráčali apoštoli.

Deň Vykúpenia sa blíži,

ľudské srdcia zlyhávajú v strachu.

Buďte plní Ducha, majte lampy upravené a čisté.

Pozrite sa hore, vaše Vykúpenie sa blíži.
286 Tak veru. Pozri sa hore, brat, odvráť sa od všetkej tejto dogmy

sveta. Pozri sa hore. Pozri sa na Krista. Hľaď na Ježiša, ako hovorí tá

pieseň.

„Pozri sa a ži,“ môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Je to nahrané v Jeho Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“

Na čo dnes ráno hľadíte?

„Pozri sa a ži,“ môj brat, ži.

Pozri sa teraz na Ježiša a ži.

Lebo je to zaznamenané v Jeho Slove, haleluja.

Je to len o tom, aby sme sa „pozreli a žili.“

Veríš tomu? Spievajme to spolu. Poznáte to?
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39 Každý  niečo  hľadá.  Možno  vzhliadate  ten  čas,  kedy  pôjdete

domov a dáte si  večeru.  Možno dnes popoludní bude nejaký piknik,

kam vezmete  svoje  rodiny.  Môže  byť  niečo  iné  budúci  týždeň,  kde

očakávate, že príde váš sused alebo nejaký priateľ. Ale každý niečo

vzhliada.

40 A ako skupina veriacich dneška, ktorí sú zhromaždení spolu a

my  chceme  položiť  naše  myšlienky,  naše  zásady  a  podobne  na

Príchode Pánovom, „Vyhliadajúc Krista, ktorý sa po druhýkrát zjaví bez

hriechu na spasenie tým, ktorí veria a vzhliadajú Jeho príchod.“ Boh

nás tu pozýva skrze toho pisateľa, aby sme sa na to dívali. My... Ten

pisateľ tu hovorí, „My očakávame (vyhliadame) Krista po druhýkrát, aby

sme Ho videli, ako On je.“

41 A teraz...  My  vieme,  že  Slovo  je  Kristus.  „Na  počiatku  bolo

Slovo, to Slovo bolo u Boha a to Slovo bol Boh.“ A Židom 13:8 hovorí,

„On je ten istý včera, dnes i naveky.“ A z toho dôvodu to je to Slovo, na

ktoré očakávame, lebo je to vyjadrenie toho, čím Boh je. A keď Boh

prišiel v Kristovi, On bol vyjadrením toho, čím bol Boh. A čímkoľvek On

bol, On tým vždy zostáva, lebo je Večný a nemôže sa meniť.

42 Čo  za  nádej  nám  to  dáva,  že  Boh  nás  nezanechal  bez

pravdivého svedka v dňoch zmätku, v ktorých dnes žijeme! A jednako

sme istotne privilegovaní ľudia, ak sa len pozrieme na toho pravdivého

Svedka,  ktorého  máme,  to  Slovo,  vidíte,  lebo  to  je  Božie  plné

zasľúbenie Ježiša Krista.  Nič  sa k Nemu nemôže pridať ani  z Neho

odobrať, lebo to je zjavenie Ježiša Krista.

43 Boh nikdy  nezanechal  Svoj  ľud  bez  pravdivého svedka.  Boh

bude súdiť  svet Ježišom Kristom. A ak Ježiš  Kristus je tým Slovom,

potom Boh súdi cirkev alebo svet skrze Slovo, lebo On je tým Slovom.

Prichádza Súd. A hriešnici to vedia.

44 Mnoho  ľudí,  keď  hovoríte  o  cirkvi,  majú  o  tom  zvláštnu

predstavu. Keď svet prechádza okolo cirkvi, okolo toho zhromaždeného

Tela Kristovho, prídu im na myseľ ženy s dlhými vyťahanými vlasmi,

čiernymi sukňami a podobne. Pomyslia na to, že tam sú muži s dlhými

prstami,  oblečení  v  čiernom,  ktorí  ich  vždy  odsudzujú.  Pre  svetský

rozum to tak je, lebo „Cirkev je zvláštny ľud, sú to vyvolaní ľudia.“

45 A  ten  dôvod,  prečo  to  tak  vyzerá  pre  človeka,  ktorý  chce

posudzovať cirkev v stave, v akom je, je ten, že cirkev vždy ukazuje

prstom a odsudzuje všetko,  čo si  on myslí,  že je dobré.  A ak je  on

hriešnik, on si myslí, že hriech je dobrý, ten pôžitok života a život vo

svete. A keď sa cirkev postaví a tú vec odsúdi, preňho to vyzerá ako
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nejaká hrôzostrašná obluda. Ale ak by on len vedel,  že to je jediná

Božia cesta k spaseniu, (tak veru), je to vyjadrenie Božieho Slova skrze

ústa Jeho služobníkov.

46 No, Boh sa mohol rozhodnúť kázať Evanjelium cez slnko, cez

mesiac, cez hviezdy, cez vietor, cez prírodu. Ale On si vybral ľudí, aby

kázali Evanjelium, a odtiaľ prichádza Hlas Boží. A môžete posudzovať

ten hlas podľa slova, ktoré vyjadruje, potom môžete vidieť, čo za hlas to

počúvate. Ak to je v protiklade so Slovom, potom to nepočúvajte. Ale ak

to je Slovo, potom má Boh povinnosť dodržať to Slovo a potvrdiť Ho,

urobiť Ho pravdivým, lebo On zasľúbil, že to tak urobí. A tak my žijeme

v tom veľkom dni, kedy boli tieto Slová Kristove vyjadrené.

47 Keď On prišiel  do tohto sveta,  On Sám bol  tým Slovom. On

nemusel písať žiadne knihy. On nikdy nenapísal žiadnu knihu. Prečo?

On bol tým Slovom. On nemusel o ničom písať, lebo On bol tým, o čom

ostatní písali. On bol tým Slovom. A tak preto On nič nepísal Svojou

vlastnou rukou. On Sám bol tým Slovom. A On je ten istý včera, dnes a

naveky, lebo On stále zostáva tým Slovom.

48 Jedného dňa povedal Židom, „Kto Ma môže obviniť z hriechu?“

No, hriech je „nevera.“ „Kto na Mňa môže poukázať prstom a povedať,

že som nevyplnil každé Slovo, ktoré bolo o Mne napísané?“

49 Či by to nebolo dnes ráno chválebné, moji bratia a sestry, ak by

sa cirkev živého Boha mohla postaviť a povedať, „Kto ma môže obviniť

z  hriechu?  Každý  dar,  ktorý  Boh  v  Biblii  zasľúbil,  a  všetko,  čo  On

zasľúbil, že sa stane, všetko sa to deje dnes priamo pred nami“? Či to

nie  je  chválebné?  Kto  to  môže?  A potom  my...  Tie  denominačné

myšlienky by sa rovno vytratili,  keby sme uvideli,  ako Boh hovorí za

Seba Samého.

50 Toľko ľudí  hľadá rôzne...  Nikto nechce zomrieť.  Nikto nechce

byť stratený. Každý chce byť v Prítomnosti Božej. Ja to chcem, vy to

chcete, každý to chce. Ale my nie sme ochotní prísť tým spôsobom,

ktorý pre nás Boh poskytol. Vidíte? A to robí ten rozdiel.

51 Môj  syn Billy  mi  dal  nedávno fotoaparát.  A ukázal  mi  nejaký

predmet. Povedal, „Tati, odfoť ten obrázok tam.“ No, je to malá 35mm

Petra. A vzal som ten malý foťák a pozrel som sa na ten predmet. A stáli

tam asi tri  rôzne predmety, kaktus Saguaro. Videl som jednu stonku,

dve stonky, tri stonky. A znovu som to dal dolu, pozrel som sa a už som

uvidel len jednu stonku. A tak som sa do toho znovu pozrel a vyzeralo

to, akoby tam boli tri stonky.
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276 Viete,  Eliáš,  on  počul  zvuk  toho  svižného  vetra,  krvi,  ohňa,

dymu, a vôbec to s ním nepohlo. Ale keď počul ten tichý jemný Hlas,

vtedy vyšiel. Ó, ten jemný Hlas, ktorý cirkev nedokáže počuť! Tak veru.

277 A tak ten človek robil, čo mohol. Ten guvernér sa snažil hovoriť

ku tomu chlapcovi. Ten chlapec povedal, „Buď odtiaľto vypadnete alebo

vás vyhodím.“

278 Odvrátil sa a povedal, „V poriadku, synu. Urobil som, čo som

mohol.“ 

279 A  keď  odtiaľ  odišiel,  ten  chlapec  sa  obrátil  s  arogantným

pohľadom, ako išiel dolu chodbou.

280 Nato vyšiel jeden zo strážcov a spýtal sa, „Guvernér, podarilo

sa vám to?“ 

On povedal, „Nie. On nechcel počúvať.“ 

281 Ten  chlapec  vyskočil,  schmatol  tie  mreže a  povedal,  „Kto  to

bol?“ 

„To bol guvernér. Prišiel pre tvoje ospravedlnenie.“ 

282 Vtedy už bolo neskoro. On kričal, plakal. On povedal, „Čo to len

bolo?! V mojej vlastnej cele bol guvernér, aby ma ospravedlnil, a ja som

ho odmietol.“ 

283 A keď  uviazali  lano okolo  jeho krku,  ešte  pred tým,  ako mu

nasadili  tú  čiernu  masku,  po  tom,  ako  vystúpil  po  tých  trinástich

schodoch, tie posledné slová, ktoré vypovedal, boli, „Čo to len bolo?!

Sám guvernér stál  v mojej vlastnej  cele,  aby ma ospravedlnil,  ale ja

som ho odmietol.“ A obesili ho.

284 Ó, dnes ráno je tu viac ako guvernér, Ježiš Kristus je tu. A tá

malá cela, môže v nej byť muž alebo žena, On je jednako tu, aby dal

ospravedlnenie. Neposielajte Ho preč! Nerobte to! Nájdite ten zámer,

pre ktorý vás tu Boh v tomto živote má.

285 Žijeme  v  ohromnej  hodine,  priatelia.  Viete  to.  Ako  tá  stará

pieseň hovorí:

Národy už hynú, (Pozrite sa na to, aký je čas!)

Izrael sa budí.

Tie znamenia, ktoré Biblia predpovedala;

Dni pohanov sú spočítané, obťažené pliagami;

„Ó, vráťte sa, zatúlaní, ku svojim vlastným!“ 
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269 Tá  úbohá  osoba  sa  vyšplhala  po  rukách  a  kolenách  k  jeho

nohám, položila ruky na jeho nohy a povedala, „Pán guvernér, drahý

pane,“  povedala,  „vy zostávate ako jediný človek,  ktorý môže ušetriť

môjho syna. Prosím vás, drahý pane, ja viem, že on je vinný. On je

rovnako vinný. Váš súd spravodlivosti ho uznal za vinného.“ A koľkí z

nás  nie  sme vinní  podľa  súdu Božieho? „Váš  súd spravodlivosti  ho

uznal za vinného. On naozaj zabil a čelí smrti. Viem to. Ale, pane, vy

ako muž, vy nemáte právo vziať život môjho chlapca. Jedine Boh môže

dať život a jedine Boh môže vziať život. Nerobte to, pane. Prosím vás,

nie. Prosím vás tak, ako len môže prosiť srdce matky!“ A tak ju poslal

preč.

270 To prosíkanie tej matky tak zlomilo jeho srdce, až sám išiel do

toho väzenia, kde ten chlapec sedel.

271 Ten človek mal vybudovaný komplex. Rovnako, ako je to dnes s

cirkvou,  „Buď  to  budeš  kázať  tak,  ako  sa  nám  to  páči,  alebo  to

nebudeme vôbec počúvať.“ „Nebudeme dávať pozor!“ To bolo... On tam

sedel. Jeden človek po druhom za ním chodili a snažili sa s ním hovoriť.

On si vybudoval taký komplex, že už nedokázal viac počúvať.

272 A tak vstúpil  guvernér a povedal,  „Synu, rád by som s tebou

hovoril.“

On povedal, „Držte hubu a choďte odtiaľto preč!“ vo svojej cele.

On povedal, „Synu, prišiel som sem, aby som ti pomohol.“

Povedal, „Už som povedal, aby ste išli preč.“ 

273 Tak je to dnes s ľuďmi a Duchom Svätým. Áno. „Choď preč.

Nechcem s tým mať nič spoločné!“ A On len klope na dvere. „Ak to

urobím, tak sa budem musieť vzdať svojich kartových partičiek. Budem

sa musieť vzdať  tohto.  Budem sa musieť  vzdať  tamtoho.  Budem sa

musieť  vzdať  svojho  cirkevného  vyznania.  Budem  sa  musieť  vzdať

tamtoho.“  Vidíte?  Radšej  počúvajte.  On  je  ten  Jediný,  ktorý  má  to

ospravedlnenie. Tak veru. Na čo hľadíte? Vidíte?

274 On hľadel na toľko vecí, až sa bál na tohto človeka pozrieť. On

držal svoju hlavu odvrátenú.

275 Tak to robia ľudia dnes pri volaní k oltáru. Oni držia svoju hlavu

odvrátenú. Nechcú to počuť. Oni by odvrátili svoje hlavy od Boha, ktorý

im hovorí, „To je pravda.“ Ten malý Hlas, ako dotyk.
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52 No, tak to niekedy býva, že sa prestávame sústrediť. Máme tú

mušku.  A možno sa niečo Božie  snažíme dať  niekde dozadu alebo

inde, možno sme ešte nepoužili našu mušku. Nech dá Duch Svätý preč

naše myšlienky a našu teológiu a nech len príde tá muška a spojí nás,

vtedy  už  nebudete  vidieť  tri  alebo  štyri.  Uvidíte  len  jeden  predmet,

predmet Boží. Vidíte?

53 Keď sa človek pozerá cez ten istý fotoaparát, môže niečo vidieť,

ale  jeho vlastná inteligencia mu hovorí,  že tam je  len jedna stonka.

Vidíte?

54 Ale tak to robí Duch Svätý, ak Ho len necháme, nech to On robí

Svojím  spôsobom.  On  Sám  vezme  to  Slovo  a  privedie  Ho  do

zaostrenia, aby sme videli, na čo sa pozeráme. A potom zistíte, že tí

ľudia, ktorí sa vám snažia niečo ukázať, že je to nakoniec úplne vedľa.

Vidíte? Ak len necháte, nech sa spustí tá muška, to samotné Slovo sa

začne ukazovať v manifestácii. Amen: Ono to urobí, ak Ho len necháte.

Vidíte? Ale musíte  tú  mušku používať,  aby  ste...  Ak  to  raz  zasiahlo

desiatku, tak to zasiahne znova.

55 Rád strieľam a tie terče...  A nedávno som bol  tu v Kentucky

poľovať na veveričky. Bol tam... Mal som malú pušku model 75. Znie

to... Dúfam, že to nebude znieť ako svätokrádež, keď to poviem v kázni,

ale poviem vám to. Chcem vyjasniť určitú myšlienku. A s touto malou

puškou som trénoval. Zabával som sa a narábal som so zbraňami od

útleho detstva. Milujem ich. A mal som túto malú model 75-ku, až som

takmer zakaždým vedel trafiť veveričke do oka aj na päťdesiat yardov

[Asi 45 metrov – pozn.prekl.].

56 Mal  som  papier  z  úradu,  kde  bolo  napísané,  „Potvrdenie  o

strelení  deviatich  guliek  cez  tú  istú  dieru  na  vzdialenosť  50  yardov

počas daždivého, veterného počasia.“ A mám to podpísané a overené u

notára. A to bol, samozrejme, Pán, ktorý mi to pomohol urobiť. To nie je

bežné.

57 A začal  som strieľať  na  tú  veveričku.  Zistil  som,  že  som ju

zasiahol niekde vedľa oka. Znervóznel som. Vyskúšal som znovu na

papier a netrafil som do cieľa. Trafil som asi štvrť palca alebo pol palca

vedľa alebo tak podobne, na vzdialenosť päťdesiat yardov. Ale vedel

som, že sa to dá ešte lepšie. Urobil som s tou zbraňou všetko, čo som

dokázal, ale nezdalo sa, že by niečo pomáhalo.

58 A tak  som  to  zabalil  do  krabice  a  poslal  som  to  do  firmy

Winchester, aby to prešetrili a znovu poskladali. Napísali mi pekný list,

ktorý  mám založený  doma.  A hovorilo  sa  tam,  „Rev.  Branham,  táto
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puška má odchýlku jeden palec na dvadsaťpäť yardov. Je to iba model

75. Nie je to terčová zbraň. Je to len taká malá hračka.“ A povedali,

„Lepšie sa vám s tým nepodarí.“ No, to bola firma Winchester, ktorá tú

zbraň vyrobila, a oni sami hovorili o tej vzdialenosti „jedného palca na

dvadsaťpäť yardov,“ a ja som trafil  deväť dier za sebou na päťdesiat

yardov.

59 No, tu je to, čo mám na mysli. Moja žena povedala, „No, pozri,

Bill,“ povedala, „ak to povie samotná tá firma, ktorá to vyrobila, že lepšie

tá puška nedokáže, ako to potom môžeš povedať ty?“

60 Povedal  som,  „Drahá,  je  to  takto:  Je  mi  jedno,  čo  hovorí  tá

firma. Ja som videl, ako sa to stalo, a ja viem, že ona to dokáže.“

61 A sadol  som si  tam,  keď ostatní  bratia  strieľali  na veveričky.

Kdekoľvek  chceli  trafiť,  bolo  to  v  poriadku,  do  stredu,  dozadu,

kdekoľvek.  Ja som sedel  pod stromom a plakal  som. Povedal  som,

„Bože, som tak nervózny. Nedokážem sa spamätať. Prečo si zo mňa

urobil takéhoto nervózneho človeka?“ A jednoducho...

62 Uvedomujem si, kde tu teraz stojím, je tu predo mnou Biblia. A

prehovoril Hlas, tak hlasno, ako teraz počujete vy mňa, a povedal, „Bol

si takto stvorený za určitým účelom.“

Lebo dokiaľ… viete,  že ak  je  tá  puška zameraná presne na

stred,  lebo...  Ak  raz  trafila  desiatku,  tak  ju  trafí  znovu.  Je to  tá  istá

puška.

63 A tak  preto,  ja  to  vidím.  Vidíte?  Ak  poslúchate  toto  Slovo a

vezmete tú mušku a zameriate ju na hľadáčik, kde vidíte to isté, čo

videli apoštoli, to isté Evanjelium, ktoré oni kázali. Prinesie to tie isté

výsledky, lebo tak to bolo aj s nimi. Ono trafí ten cieľ každý jeden raz.

Bez ohľadu na to, čo hovoria cirkvi a tí ľudia, čo oni hovoria, viem, že

ono to vykoná. Lebo... A tu je to, na čo chcem hľadieť, to Slovo, aby

som videl, že je to presne zaostrené, aby som videl to isté videnie, ktoré

videli oni. A urobí to tú istú prácu, akú to urobilo pre nich. Uzdraví to

chorých. Vzkriesi to mŕtvych. Vyženie to diablov. Privedie to chválebnú

Cirkev, ktorá je ochotná zapečatiť svoje svedectvo vlastnou krvou, ak je

to potrebné, lebo to záleží na tom, na čo hľadíte. 

64 No, ak by som hľadel na to, čo povedala firma Winchester, ktorá

údajne tú zbraň vyrobila, tak by som počúval ich. Ale ja som vedel, že je

to inak.
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vzdelaných, ktorí tu hľadia. Duch Svätý na nich padne a niečo sa tam

zavíri.  Oni kričia,  „Sláva Bohu! Haleluja!“  Čo sa deje? Búrenie vody.

Amen.

262 Hriešnici,  ktorí  tu  sedia,  boli  odpadnutí,  boli  prostitútkami,

opilcami a všetko možné, oni sú teraz svätí, zbožní, nemôžete na ich

život ukázať prstom, lebo oni to prijali. Čo to je? Vzbúrenie vôd. Na čo

hľadíte? Na Ducha Svätého, ktorý padá uprostred nás...

263 Pred chvíľou som tam sedel s bratom Outlawom, posielal som

ku nemu ľudí, čo sa týka tých chorôb, a podobne. A mohlo by sa to stať

rovno teraz, ukazujúc všetky tie rôzne veci, ktoré sa diali v životoch. Čo

to je? Je to Duch Svätý, Ježiš Kristus, ten istý včera, dnes i naveky. Na

čo čakáme? Na vzbúrenie vody? Voda už je rozbúrená. Anjel čoskoro

odíde, všetka cnosť bude preč, a potom už nezostane žiadne spasenie.

Zostanete opustení vo vonkajšej temnote.

264 Pred  pár  dňami  som  počul  príbeh.  Ako  zakončujem,  ešte

poviem toto. Bol chlapec, ktorý spáchal vraždu. Urobil niečo zlé.

265 A bol  som tam nedávno predvolaný  na  súdne pojednávanie,

tam  v  Texase.  Dostal  som  od  nich  nedávno  doklad,  ktorý  hovoril,

„Záchrana života.“  Išli  sme tam pre toho malého Ayersa. Ten človek,

ktorý odfotil  Anjela Pánovho, v ten večer v Houstone, kritizoval ma a

hovoril o mne všetko možné. Ten sa mi hodil do náručia, objal ma a

povedal, „Len pomysli, brat Branham, že ten istý človek, o ktorom som

povedal, že praktizuje hypnózu, ten istý človek sem prišiel a zachránil

môjho syna od elektrického kresla.“  Tak veru.  Hovoril  som tam pred

všetkými. A čo urobil ten sudca? Odpustil mu to. Ó, rovno pred tým, ako

mal  o  štyri  alebo päť  dní  na  to  zomrieť.  Tak  veru.  Prečo? Ja mám

záujem o život. Život!

266 Povedal  som,  „Pane,  vy  nemáte  žiadne  právo  vziať  tomu

chlapcovi život. Tá prvá krv už bola preliata, jeden brat prelial krv toho

druhého. On prelial jeho krv. Ale Boh nevzal jeho život cez trest smrti.

On naňho dal znamenie, aby ho nikto nezabil. Nezotierajte to!“ Amen a

amen. Tak veru. My máme záujem o život.

267 Jedného dňa, chlapec jednej matky zabil nejakého človeka. On

tam  ležal,  pripravený  zomrieť.  A táto  jeho  matka  stála  pri  dverách

guvernéra a pýtala sa, či môže dnu. A nakoniec jeden z tých strážcov

povedal, „Guvernér, žiada si ťa tá matka toho chlapca. Chce sa s tebou

stretnúť.“

268 A keď otvorili dvere, povedali, „Madam, on ťa príjme.“
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to o Jeruzaleme, volá sa to  Tri minúty do polnoci. Dokonca to hovorí

veda.

255 Biblia povedala, Ježiš povedal, „Keď uvidíte ten figový strom a

všetky tie ostatné stromy, ako vydávajú svoje puky,“ Izrael sa vracia ako

národ. Oni sú národ. Vidíme tie ostatné stromy: Metodisti  majú svoj,

Baptisti  svoj,  Katolíci  svoj,  ostatní  majú  svoje;  letniční  cez  Orala

Robertsa  majú  svoj;  ostatní  majú  svoje  prebudenia,  ktoré  vydávajú

svoje konáre. „A potom vedzte, že ten čas je nablízku. Táto generácia

nepominie, pokiaľ sa nevyplnia všetky tieto veci.“

256 Vidíme Izrael v ich domovine so svojím znakom vyzdvihnutým,

tou päťcípou hviezdou Dávida.  Oni  majú svoje vlastné peniaze,  svoj

vlastný národ, svoju vlastnú armádu. Majú všetko. Sú Izraelom. Čo to

je?  Oni  sú tam pripravení  na  očistenie,  aby  z  nich Boh vybral  tých

stoštyridsaťštyri tisíc.

257 Pozrite sa na dnešnú cirkev, je vo všetkom tom svojom chaose,

všetko je zamiešané, a tak ďalej. Oni sa pozerajú, „A tam máme toho

viac. Máme to lepšie, ako to majú oni. My sme toto, my sme tamto.“

258 A potom je tam Nevesta, ktorá len vzhliada ten Príchod Pána

Ježiša, ten tajomný Príchod Kristov, ktorý príde a uchváti Jeho Nevestu

v noci. Ako tá kniha, ktorú som čítal o Romeovi a Júlii,  jedného dňa

prišiel  s  rebríkom a  zobral  spomedzi  nich  svoju  nevestu.  Tak  príde

jedného  dňa  aj  Ježiš  a  vyhliadať  to  neznamená  pozerať  na  jeho

vyznania, ale pozerať na Krista, očakávajúc, kedy príde, so zaostreným

srdcom.

259 Prichádzajú tí pokrvní príbuzní ako Izák a Rebeka, jeho vlastní

pokrvní  príbuzní.  Presne to  čaká aj  nás,  tých  pokrvných príbuzných

Kristovi, skrze tú Obeť, keď sú naše hriechy odpustené Krvou Ježiša;

nie tým, čo hovorí nejaká cirkev, čo hovorí niekto iný; ale tým, čo urobila

tá Krv a dokázala, že to je dokonané, skrze Slovo, ktoré robí to isté,

vykonáva tú istú službu, ktorú mal On. Amen.

260 Na čo hľadíte,  cirkev? Ó,  tieto  posledné dni,  On bol  priamo

medzi nami, ľudia, a my sme na to zabudli. On bol priamo uprostred

nás a my sme o tom nevedeli. Duch Svätý je tu dnes ráno a možno

mnohí  z  vás  odídu  a  zabudnú  na  to.  Možno mnohí,  ktorí  sú  chorí,

zabudnú veriť a ukotviť svoju vieru priamo tam, kde by teraz mala byť.

Ten pravdivý...

261 Tie vody sú skutočne rozbúrené. Víria sa naopak, ako by sa

mali,  ukazujú to nadprirodzené. Duch Svätý je tu,  berie tú normálnu

skupinu ľudí, inteligentných, ktorí tu sedia, slušne oblečených, vysoko
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65 No, ak sa pozriem na cirkev a oni povedia, „Ó, tie dni sú preč,

už nie je nič také,“ a vidíte, kde by ste potom boli? Je to úplne mimo

cieľa. Vidíte?

66 Ale ak je On vždy Bohom, On je stále  Bohom. On bol  vždy

Bohom a On nemôže byť  ničím iným ako Bohom.  A On je  Bohom,

Večným. A z toho dôvodu sa chceme pozerať na ten Cieľ; bez ohľadu

na to,  na aký  cieľ  strieľa cirkev,  ale  ide  o ten Cieľ,  na  ktorý  strieľa

Kristus.

67 „Vyhliadame Kristov príchod, toho istého Ježiša.“ On povedal,

keď bol  tu na zemi,  „Ešte chvíľu a svet  Ma viac neuvidí,  ale vy Ma

uvidíte,  lebo  budem s  vami  do  konca  sveta.“  Ten  istý,  ktorý  mohol

smerovať to Slovo a byť tým Slovom a smerovať Ho priamo do toho

Cieľa, ten istý Pán Ježiš je tu dnes ráno vo forme Ducha Svätého, aby

smeroval  naše  myšlienky  a  sústredil  nás  na  Jeho  Slovo,  na  toho

jedného  pravdivého  a  živého  Boha,  na  jeden  účel,  na  jedno

dosiahnutie. A ak Ho len necháme, aby to urobil, On to Slovo namieri

priamo do miesta, kde dokáže, že je ten istý včera, dnes i naveky. Ide o

to, na čo chcete hľadieť.

68 Musíme zaostrovať naše životy. Nejde o to, čo hovorí niekto iný,

len zaostrovať naše životy na Neho. A On je tým Slovom. Vidíte? Ak

zoradíme naše životy so Slovom, potom to Slovo a náš život sa stanú

tým istým. On povedal,  „Ak zostanete vo Mne a Moje Slovo vo vás,

potom proste, o čo chcete, a bude vám to udelené. Amen vám hovorím,

že ak poviete tejto hore, 'Pohni sa,' a nebudete pochybovať vo svojom

srdci, ale budete veriť tomu, čo ste povedali, stane sa to; môžete mať

to,  čo  ste  povedali.“  Ó!  „Nie  to,  čo  som Ja  povedal;  to,  čo  ste  vy
povedali, môžete to mať,“ lebo vy a On sa stávate tým istým. Lebo tá

myseľ, ktorá bola v Kristovi, je vo vás. A potom tá myseľ, ktorá bola v

Kristovi,  mala  vyplniť  Slovo Otca.  On  bol  tým Slovom.  Tu  to  máte.

Potom vy a to Slovo ste spolu zaostrení. Stávate sa živou jednotkou

Boha. Aké veľkolepé!

69 Bol čas, kedy ľudské hriechy... Keď človek zhrešil pred Bohom,

on prekročil  veľkú priepasť. Ako tu raz jeden spisovateľ povedal,  že,

„On  sa  zjavil  v  posledných  dňoch  pre  spasenie  pre  tých,  ktorí  Ho

vyhliadajú.“  No,  človek  prekročil  túto  veľkú  priepasť  a  nenechal  pre

seba  žiadnu  cestu  návratu.  Nemohol  sa  vrátiť,  lebo  prekročil  to

oddelenie, ktoré bolo medzi ním a Bohom.

70 Boh,  súc  plný  milosti  a  milosrdenstva  vzal  náhradu  a  bol  to

baránok alebo zviera, ktoré bolo obetované ako náhradná smrť. „Ale krv

býkov a kozlov,“ ako sa tu hovorí v Židom, pred tým, kde som teraz
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čítal,  „ona nemôže vziať hriech.“ Ona len zakryla ten hriech. Bola to

náhrada, ale to len prikrylo hriech, lebo to hovorilo o dobrom svedomí a

vyhliadalo na to, kedy príde Krv, ktorá očistí hriech, oddelí ho a dá ho

naveky preč.

71 No,  keď  prišiel  Ježiš,  On nebol  len  človekom.  On nebol  len

treťou osobou v trojici.  On bol  Bohom. On bol  Sám Bohom. On bol

Emanuel. A Biblia nás učí,  že, „Sme spasení Krvou Božou.“ Keď sa

Sám Boh stal jedným z nás, On zmenil  to, čím bol.  On zmenil  Svoj

stánok. On zostúpil zo Slávy a stal sa človekom. A preto, zrodený bez

sexu,  On  si  stvoril  telo,  v  ktorom  On  Sám  žil.  Emanuel,  Boh

predstavený s nami, Slovo, ktoré sa stalo telom medzi nami a žilo s

nami, aby vykúpilo naspäť mnohých synov k Bohu cez preliatie tejto

Krvi.

72 To telo, istotne, to bol Kristus. Bol to ten Pomazaný. A ak Kristus

znamená „Ten Pomazaný,“ a On je ten istý včera, dnes i naveky, a On

je tým Slovom, potom to Slovo je to pomazanie. „Ak budete vo Mne a

Moje Slovo vo vás, potom si povedzte, čo chcete.“ Je to Slovo Božie, to

pomazané Slovo, ktoré to robí.

73 No,  bol  čas,  ako som už poznamenal,  kedy žena,  keď mala

špinu na bielom kúsku vecí, ona... Nemala to ako dať preč. Pamätám

si, ako moja mama zvykla dávať čiernu kávu na masť, aby z niečoho

zmyla  špinu.  Pamätám  si  tie  časy,  kedy  zvykla  brať  fľašu

terpentínového oleja a snažila sa zmyť tú špinu, uhoľný olej, a tak ďalej,

aby  odstránila  tú  nečistotu  z  oblečenia.  Nemohli  ste  to  dostatočne

vydrhnúť.  Stále po tom boli  stopy. A to je symbol,  ktorý  by som rád

použil, ako krv kozlov a oviec, a tak ďalej.

74 Ale teraz, oni vyrobili vec, ktorú nazývajú bielidlo. A to bielidlo,

ten Clorox, alebo čokoľvek to je, je to bielidlo, ktoré bolo vyrobené. A

dnes ráno, ak by som mal tubu plnú toho bielidla a malé kvapkadlo s

čiernym  atramentom...  Preštudujme  to  na  chvíľu.  Čo  je  čierny

atrament? Veľa z toho je voda. Ale tá farba, odkiaľ pochádza tá farba?

Tá farba musela vzniknúť. Vieme, že to je stvorenie. Čiže ak začala so

stvorením,  musela  prísť  od  Stvoriteľa  pred  tým,  ako  mohla  byť

stvorením.

75 Neviem,  čo  znamenajú  tieto  slová.  Neviem  to  vysvetliť.  Ale

prepáčte mi tieto slová, ktoré použijem, ale chcem tým niečo vyjadriť.

Nuž, povedzme, že keď padne... 

76 Táto kvapka atramentu, ona je za určitým účelom. Tá farba sa

stáva tou farbou za určitým účelom. Tá jedna kvapka atramentu môže
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On povedal, „Prv, ako bol Abrahám, JA SOM.“ Amen.

246 Čo bolo to 'JA SOM'? To bol ten horiaci oheň v tom kríku. Mojžiš

to videl. On to sledoval po všetky dni svojho života a priviedlo ho to

priamo do zasľúbenej zeme.

247 To isté Svetlo zostúpilo a stálo tam. A On povedal, „Prv, ako bol

Abrahám, JA SOM. JA SOM ten horiaci  ker.  JA SOM TEN, KTORÝ

SOM, ten Anjel Svetla. Prišiel som od Boha a idem k Bohu.“

248 Niekoľko dní po vzkriesení bol Saul z Tarzu na ceste dolu do

Damašku,  aby  prenasledoval  letničných.  A  počas  svojej  cesty  ho

zasiahlo veľké Svetlo, ktoré mu zaslepilo oči. On mohol... Nikto z nich

nedokázal vidieť to veľké Svetlo, ale on áno. Bolo to pre neho až tak

živé, že to zaslepilo jeho oči. Ten hlas povedal, „Saule, Saule, prečo Ma

prenasleduješ?“

On povedal, „Kto si, Pane?“

249 On povedal,  „Ja som Ježiš.“  To isté Svetlo, ktoré bolo v tom

horiacom kre, to isté Svetlo, ktoré prišlo od Boha a išlo naspäť k Bohu.

250 A máme tu obraz presne toho istého svetla u nás dnes, ktoré

činní tie isté divy, tie isté zázraky a tie isté znamenia a jednako hľadáme

niečo  iné.  Tá  Pravda  Evanjelia,  potvrdenie  toho  Slova,  tento  krst

Duchom Svätým,  krst  v  Mene Ježiša  Krista,  všetky  tieto  veci,  ktoré

učíme, všetky sú absolútne pravdou. Kde sú potvrdené? [Zhromaždenie

hovorí, „Amen.“ - pozn.prekl.] Amen. Ó! Cítim sa nábožne. Áno. Prečo?

Lebo Duch Svätý je tu. Pretože okolo celého sveta to On dokázal a ani

raz to nezlyhalo. Amen.

251 Na čo hľadíte? Na čo čakáte? Ó! Teraz je ten čas.  Vody sú

rozbúrené. Poďte teraz; je to znamenie posledných dní.

252 „Príde svetlo v čase večera,“ Viete o tom. Áno. „Tak to bude,“

povedal Haywood. A tak veru. „Istotne nájdete tú cestu do Slávy.“ Áno,

v týchto posledných dňoch sa to tak stane.

253 Pozrite. Záleží to na tom, na čo sa pozeráte. Pozrite sa, čo sa

stalo. Ten Ohnivý Stĺp, ten Duch Svätý,  On je ten istý včera,  dnes i

naveky. Pozrime sa teraz. Len verme. Nech len porozumieme to, že sa

nachádzame v posledných dňoch. Sme v tých posledných hodinách. A

nachádzame sa v posledných minútach tej poslednej hodiny.

254 Mám  tu  tento  film  a  možno  to  niekedy  prinesiem  bratovi

Outlawovi na zhromaždenie v stredu večer, aby som vám to ukázal, je
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ňom bol zahrnutý, lebo dodržiaval Božie Slovo. Pozri sa a ži, môj brat.

Amen. On videl, aký bol Boží zámer, a on ho vykonal. Boh mal cieľ a

ten bol vyskúšať Jóba.

239 On mal  cieľ  a  ten bol  vyskúšať  ľudí.  Všetko je  vykonané za

určitým účelom. On teraz robí to isté. On nám posiela znamenia a divy

medzi ľudí. On posiela pravdu Evanjelia a necháva, nech sa oni na to

pozrú,  na nejaké vyznanie,  a  zaprú tú  skutočnú pravdu a vezmú to

vyznanie; zaprú toto a vezmú tamto, pričom vedia, že Biblia učí presný

protiklad toho. Ale On to robí,  aby ich vyskúšal.  Potom v Deň Súdu

nemôže byť žiadna výhovorka. Ó!

240 Pozrite sa, čo je zasľúbené v týchto posledných dňoch. Teraz,

keď zakončujem, dovoľte mi povedať toto pred tým, ako zakončíme.

Pozrite sa, čo bolo zasľúbené na posledné dni.

241 Pozrite  sa,  čo On už  vykonal  v  posledných dňoch.  On vylial

Ducha  Svätého  na  Svoj  ľud,  prinavrátil  tie  originálne  Letnice  a

prinavrátil ten originálny krst Duchom Svätým; prinavrátil ten originálny

vodný  krst,  prinavrátil  všetko  naspäť  do  originálu.  Všetko  to  prišlo

naspäť a bol prinavrátený ten originálny dôkaz Krista, tým, že ukázal

videnia  a  proroctvá,  ktoré  ani  raz  nezlyhali.  Zostúpil  a  všetko  bolo

presne  tak  isto,  aby  ukázal,  že  to  je  ponad  ľudskú  myseľ.  Oni  to

nedokázali. Je to Boh.

242 Sledujte ten veľký Ohnivý Stĺp, ktorý viedol synov Izraelových.

Ktokoľvek, akýkoľvek študent Biblie vie, že to bol Anjel Zmluvy, Ježiš

Kristus.

243 V liste Židom sa píše, v Židom 11. kapitole, že, „Mojžiš opustil

Egypt,  považujúc  pohanenie  Kristovo  za  väčší  poklad  ako  poklady

Egypta.“ Vidíte? Čo to bolo? Kristus na púšti.

244 V Jánovi 16 alebo... Prepáčte. V Jánovi 6, keď brali komúniu,

alebo čokoľvek to bolo, lámali chlieb a mali tam chválebný čas počas

jubilea, Ježiš povedal, „Ja som Chlieb Života, ktorý prišiel od Boha z

Neba.  Ten,  ktorý  je  Moje  telo,  má večný  život  a  Ja  ho  vzkriesim v

posledných dňoch.“ On vedel, že to urobí. On vedel, že to bol Chlieb

Života.

245 Oni  povedali?  „Ty  sa  robíš  Bohom.  Ty  robíš  zo  seba...“  Oni

povedali,  „Teraz  už  vieme,  že  si  pomätený.“  Pomätený  znamená

šialený. „Vieme, že si pomätený. Si človek, ktorý ešte nedosiahol ani

päťdesiat rokov, a teraz hovoríš, že si 'videl Abraháma'? Vieme, že si

šialený. Úplne si sa zbláznil. Si náboženský fanatik.“
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podpísať rozsudok vášho trestu smrti,  môže vás poslať na elektrické

kreslo.  Ale tá  jedna kvapka atramentu vás  tiež  môže ospravedlniť  z

vašich hriechov. Bola tu daná za určitým účelom. Musíme to použiť na

tú správnu vec.

77 Ale napríklad...  je to dokončené. Ak pustíme tú jednu kvapku

atramentu do nádoby plnej bielidla, čo sa tomu stane? Nevidíte, že by

sa  niečo  stalo,  už  nebude  žiadna  farba.  Tá  farba  sa  rozpadne.

Nezistíte, kam odišla. Obrátila sa späť na kyseliny. Samozrejme, voda

je tvar, je to H2O, a vracia sa späť do tej vody, ktorá je v tom bielidle.

Ale tá chemikália v tom bielidle sa tak rozpadne, že už po nej nenájdete

ani špinku. Je preč. Obrátila sa naspäť na kyseliny. Odkiaľ pochádzajú

tie kyseliny? Povedzme, že pochádzajú z atómov alebo molekúl. A aké

molekuly? Molekula z atómov, atómy do elektrónov, a tak ďalej, ako to

pokračuje.

78 Zamyslime sa nad tým. Keď sa to tam začalo, povieme, že to

pochádza  z  atómu  alebo  molekuly,  štvornásobná  molekula

šesťdesiatdeväť  sa  stáva  molekulou  H.  Čo  ak  by  to  bolo

šesťdesiatosem namiesto šesťdesiatdeväť? Bola by ružová namiesto

čiernej. Niečo to muselo určiť. Čo ak by to bol atóm krát štyri, krát šesť,

krát jedenásť? Malo to byť... Ak by to bolo šesť namiesto jedenásť, bolo

by to hnedé. Vidíte? Muselo to prísť od niekoho, kto to vytvoril.

79 Pozrite sa z okna na tú palmu. Čo to je? Je to vulkanický popol,

ktorý má v sebe život. Pozrite sa na to cez cestu a uvidíte eukalyptus.

Čo to je? Vulkanický popol, ktorý má v sebe život, život iného druhu.

Pozrite sa, vidíte ružu. Čo to je? Vulkanický popol,  ktorý má v sebe

život. Odkiaľ prišla tá farba? Len sa nad tým zamyslite. No, kto zafarbil

ten kvet? Sú dva kvety toho istého druhu, jeden je žltý a ten druhý je

červený.  Oba pochádzajú z malého semienka. A odkiaľ pochádza tá

farba? Časť z nich je zelená, časť biela, časť červená, časť žltá, odkiaľ

pochádzajú všetky tie farby? To isté slnko svietilo  na to isté miesto.

Niečo  to  musí  určiť.  Je  to  prírodná  látka,  čiže  niekde  musela  mať

stvorenie.  No,  pozrite  sa  teraz,  čo  to  robí?  Ide  to  priamo  späť  na

začiatok ku Stvoriteľovi.

80  Potom, ak hriech položil  škvrnu na ľudskú bytosť,  a  Mojžiš,

tým, že ponúkol ovcu ako obeť, mohol vziať Hlas Boží...

„Vložím Svoje Slová do jeho úst.“

81 A on tam vyšiel so Slovom Božím a povedal, „Nech sú muchy.“

A nikde tam nebola žiadna mucha. Možno skôr ako do piatich minút

začali dookola bzučať zelené muchy. Za ďalších desať minút ich tam
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boli možno dve libry na štvorcový yard. Čo to bolo? To Slovo Božie v

ústach  Jeho  proroka.  Slovo  Božie  vytvára,  ale  musí  prísť  z  toho

správneho zdroja.

82 A potom, ak Boh mohol vziať toho muža a premostiť cestu skrze

krv oviec a kozlov  a mohol  spôsobiť,  že Slovo Božie bolo tvorčie  v

ústach človeka, o koľko viac... nie len, ale bolo tvorčie... alebo tá moc

obete býka alebo kozla. Ale tá Krv Ježiša Krista, keď je hriech vyznaný

a padne do bielidla Božieho, tá vlastná...  Božia vlastná tvorčia cesta

vzatia tej škvrny, ako je uvrhnutá do mora zabudnutia, a nikdy viac sa

na ňu nebude pamätať.

83 Keď človek vyznáva svoje hriechy a dá sa do poriadku s Bohom

a  Boh  púšťa  hriech  tohto  vyznania  do  Krvi  Svojej  vlastnej  Krvi  a

odpúšťa ten hriech a nahrádza to v človeku tým originálnym Duchom,

ktorý tam mal byť, Jeho vlastný Duch, ktorý z neho robí syna Božieho, o

koľko viac by mala byť táto tvorčia moc Božia v cirkvi! Vidíte? Búra to

každý múr hriechu. Búra ho. Vidíte?

84 Ľudia sa dnes snažia povedať, „Tie slová boli pre iný vek.“ Boli,

ak ste stále mimo tej Krvi.

85 Ale ak sa nachádzate pod tou Krvou, tá moc Božia skrze Jeho

Slovo zostáva tou istou. Musí byť taká istá. Ak to On dokázal urobiť

vtedy skrze krv oviec a zvierat, čo potom s Krvou Ježiša Krista?

86 Mohol som to urobiť. Musíme vziať svoje životy a nasmerovať

ich do Slova Božieho. Rovnako, ako to robíme s fotoaparátom, keď sa

to snažíme zaostriť pred tým, ako zachytíme obraz, a potom dostaneme

ten skutočný, pravdivý obraz. Tak to máme robiť, zaostriť naše životy na

Ježiša Krista, aby si sa Kristus a ty stali tou istou Osobou. Ty si synom

adoptovaným Bohom skrze Krv toho spravodlivého Ježiša Krista.

87 Potom  bude  cirkev  napredovať  ďalej  bez  zadrhnutí,  bez

zranení, bez škody, bez pochybností, bez škrupúľ, bez odporu. Bude sa

pohybovať  v  moci  Slova  Božieho,  manifestujúc  každé  Božské

požehnanie, ktoré Boh zasľúbil, ak to len urobí.

88 Musíme konať vo svojich životoch a potom vidieť Jeho a jedine

Jeho, nie nejakého biskupa, nejakú veľkú osobnosť alebo niečo, z čoho

si berieme vzor, ale hľadieť na Ježiša Krista. Nie nejakú organizáciu,

nie nejakého pápeža alebo nejakého arcibiskupa z Canterbury alebo

nejakého  iného  „Božského  človeka,“  ako  im  tu  na  zemi  hovoríme.

Musíme hľadieť na Ježiša Krista. On je tým Slovom. A to...
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posla a potom pošle to Posolstvo. Boh potvrdí to Posolstvo, tie veľké

znamenia  a  divy.  Vidíte?  Odmietnite  vidieť  čokoľvek,  čo  by  mohlo

spôsobiť, že začnete pochybovať.

231 Jonáš to urobil a Boh ho vytrhol z brucha tej veľryby. Istotne.

Tak veru.

232 Jób, keď ho všetci jeho priatelia opustili, všetko išlo dolu vodou,

Jób neustále hľadel  na oblohu. Niektorí  z nich povedali,  „Ty si  tajný

hriešnik. Ty hľadíš... Jób, načo tam hľadíš? To je preto, lebo si zhrešil a

Boh to vykonal, aby dokázal, čo si pre Neho urobil. Ty si tajný hriešnik,

Jób.“

233 Jób vedel, že nebol hriešnik. On splnil všetko, čo Slovo Božie

vyžadovalo,  tú  zápalnú  obeť.  Tie  pálené  obete  boli  všetko,  čo  Boh

vyžadoval.  Boh žiadal  jedine tú zápalnú obeť a Jób vedel,  že on tú

zápalnú obeť obetoval.

234 Boh prosí len o to, aby ste verili Jeho Slovu. Amen. Amen. On

nevyžaduje všetky tie izmy a vyznania a podobne. On chce len to, aby

ste Jemu verili. „Ten, ktorý verí vo Mňa!“ Amen a amen. „Ten, ktorý verí

vo Mňa, tie skutky, ktoré Ja činím...“ „Pozrite na Neho, všetky končiny

sveta, a žite.“ „On je ten istý včera, dnes i naveky.“ Amen a amen. Tak

veru. Nečakajte na nič iné. Hľaďte.

235 Jób stál a hľadel. On videl svoje telo, všetko to porušenie. On

videl tú krv okolo seba. On videl svoje vredy. Prišla jeho žena. Členovia

jeho cirkvi ho opustili  a obvinili  ho z toho, že bol tajným hriešnikom.

Jeho žena prišla a povedala, „Vyzeráš tak mizerne. Prečo neprekľaješ

Boha a nezomrieš?“

236 On povedal,  „Hovoríš  ako bláznivá  žena.  Pán dal,  Pán vzal;

nech je požehnané Meno Pánovo.“

237 Zhruba v tom čase, keď on zostával so Slovom, potom začali

blýskať  blesky  a  burácať  hromy  a  prorok  sa  pozrel  na  oblohou.

Povedal,  „Ja viem, že môj Vykupiteľ žije. On sa v posledných dňoch

postaví na túto zem. Aj keď červy zožerú moje telo, jednako vo svojom

tele uvidím Boha, ktorého aj uvidím.“

238 Sledujte. Ten prvý. On sa nazýva „Vykupiteľ“; to ďalšie, On je

„Boh.“ „Ja viem, že môj Vykupiteľ žije. V tých posledných dňoch, On sa

postaví na zemi. A hoci aj červy zožerú moju kožu, jednako vo svojom

tele uvidím Boha, ktorého ja sám uvidím. Moje oči ho budú vidieť a nie

niekto druhý.“ Keď zomieral a jeho telo hnilo, zatiaľ čo bol vo svojom

tele, on hľadel, až kým neuvidel vzkriesenie. Haleluja! On vedel, že v
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najrýchlejšie, ako len viete. Prečo? Keď Eliáš uvidel to pohnutie, bol to

dôkaz vypočutej modlitby.

223 Ó, Bože, nech by každá chorá osoba, ktorá je tu dnes ráno,

ktorá teraz cíti  tohto Ducha Svätého v našej  prítomnosti,  nech si  to

uvedomí.  To je  dôkaz tej  modlitby,  ktorú si  sa ty  modlil,  a  ona bola

zodpovedaná  v  Prítomnosti  Božej.  Každý  človek,  ktorý  chce  krst

Duchom Svätým, ak len máte v sebe ten vznešený pocit,  ktorý vám

hovorí, že, „Verím, že to je pravda“; pozdvihnite svoje ruky a povedzte,

„Bože, teraz to prijímam,“ a niečo sa stane. Závisí to od...

224 Boh nám dáva všade dookola znamenia a my stále  od toho

unikáme. Áno. Ó!

Eliáš vedel, že to bola odpoveď na modlitbu.

225 Jonáš odmietol vidieť čokoľvek, čo bolo v protiklade s tým. On

sa dostal  do  brucha veľryby  na  dno  mora.  Ale  on  povedal,  „To  ma

neukryje.“ On povedal, „Ešte raz sa pozriem na tvoj chrám.“ Na čo on

hľadel?  On v  skutočnosti  ten  chrám nemohol  vidieť,  ale  on  videl  to

zasľúbenie, ktoré bolo ohľadom toho chrámu dané.

226 Ó,  Bože,  ak  by  sme len mohli  vidieť  zasľúbenie  toho Slova,

ktoré Kristus zasľúbil,  „Kdekoľvek sa dvaja alebo traja zhromaždia v

Mojom Mene, Ja budem v ich strede. A o čokoľvek budú prosiť, obdržia

to.“ Ak by sme to len mohli vidieť, a to prvé hnutie sa pohne priamo

vpred. Nečakajte ďalej. Čo vyhliadate?

227 Boh odpovedá na vašu modlitbu, kladie to všade okolo vás a

potom poviete, „No, moment, čo by povedal ten a ten?“ Ó, nerobte to

tak.

228 Hľaďte na Krista. Hľaďte na to, čo On povedal, „Ja budem tam,

kde sa zhromaždia dvaja či traja v Mojom Mene. Ja budem tam medzi

nimi. Nech len prosia. Oni to obdržia.“ Čo za zasľúbenie, čo za Božské

zasľúbenie!

On odmietol  hľadieť  na  čokoľvek,  čo  by  mohlo  spôsobiť,  že

začne pochybovať.

229 Ak  diabol  hovorí,  „No,  počkaj  chvíľu,  možno  dnes  večer...

Možno  by  si  sa  mohol  cítiť  lepšie,  keď  bude  to  prebudenecké

zhromaždenie.“  To  môže  byť  pravda,  môže  to  byť  v  poriadku,  ale

nečakajte, kým sa začne to prebudenie. Buďte...

230 Staňte  sa  časťou  toho  prebudenia  hneď  teraz.  Boh  to  chce

rozpočať vo vás. Boh to chce začať v cirkvi. Duch Svätý vezme toho
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89 Abrahám,  keď  mu  bolo  povedané,  aby  prebýval  v  zemi

cudzincov  a  hľadel  na  zasľúbenie,  on  nikdy  o  tom  zasľúbení

nepochyboval.

Kresťan sa pozerá na to neviditeľné.

90 Pamätajte,  ste  obdarovaní  piatimi  zmyslami.  Jeden z  nich  je

zrak. Ale ja vám to dokážem, váš zrak nevidí všetko. Tu dnes ráno,

priamo v  tejto  miestnosti  v  tejto  chvíli,  sú  tu  v  tejto  miestnosti  živé

reprezentácie stvorení. V tejto miestnosti sú živé hlasy. Ak nie, potom si

zapnite televíziu a uvidíte, či ľudia z druhej strany krajiny nie sú dnes

ráno rovno tu v tejto miestnosti. Ich postavy a ich bytosti prechádzajú

touto miestnosťou. Je to pravda? Prečo? Jediný spôsob, akým to kedy

budete vedieť, je vysielač, aby to zachytil a premietol do reality.

91 A ten jediný spôsob, akým Cirkev bude kedy vedieť, že Ježiš

Kristus je ten istý včera, dnes i naveky, je ten, aby sa dostala do toho

vysielača,  do  tej  Krvi,  ktorá  odstraňuje  naše  hriechy  preč  od  nás  a

prenáša  nás  naprieč  tou  priepasťou do Prítomnosti  Božej,  kde  sme

synmi Božími, v ktorých sa On Sám reprezentuje. Ó, čo za veľkolepá

vec! Ak by sme na to dnes ráno hľadeli, zabudli by sme na tie rozdiely

vecí, ktoré sú dnes vo svete, a na tie veci, na ktoré hľadia ostatní, a tie

veľké čísla, a tak ďalej. „Hľaďme na Ježiša Krista, ktorý je Autorom a

Dokonávateľom našej viery.“

92 No, pamätajte, tá celá kresťanská výzbroj je nadprirodzená, ak

ste Kresťanom.

93 Poviete,  „Vidieť  je  veriť.“  Nemôžeš  byť  Kresťanom,  ak  tomu

veríš.

94 „Lebo viera je podstatou vecí, na ktoré sa dá nádejať, dôkazom

vecí,  ktoré  sa  nevidia.“  Nemôžeš  byť  Kresťanom a  povedať,  že  to

musíš vidieť. Celá zbroj Božia je nadprirodzená. Láska, radosť, pokoj,

viera,  dlho-zhovievavosť,  dobrota,  tichosť,  jemnosť  a  Duch  Svätý,

všetko je to neviditeľné. A Kresťan nehľadí na to, čo vidia jeho oči. On

hľadí na to, čo vidí jeho viera.

95 A jeho viera  môže byť  založená len  na  jednej  veci  a  tou  je

Slovo. Amen. Teraz mám chuť na kričanie. Tak veru. Vidíte? Keď sa

dostanete do toho Slova, to je tá živá vec. To je to Slovo. Keď môže byť

vaša myseľ a vaše oči zaostrené jedine na Slovo a sústredíte sa na to,

až kým nevidíte to, čo Boh robí. Čo za nádherná vec!

96 Abrahám  to  videl.  Vidíte?  On  nehľadel  na  žiadne

neporozumenia ohľadom toho zasľúbenia. Čo ak by sa na to pozrel a
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povedal, „Som tu, mám sedemdesiatpäť rokov. A taký a taký hlas ku

mne prehovoril a povedal mi, že budem mať so svojou ženou dieťa.

Ona  má  teraz  šesťdesiatpäť  rokov,  asi  pätnásť,  dvadsať  rokov  po

prechode“? Čo by on urobil? Ale čo on naozaj urobil? On nevenoval

pozornosť žiadnym tým prirodzeným veciam. On hľadel na to, čo Boh

povedal. Preňho sa to stalo takou realitou, že už nevidel nič iné, iba to,

čo Boh povedal. On opustil svoj dom. Oddelil sa od všetkej nevery, od

všetkého, čo sa ho snažilo  odtiahnuť.  On oddelil  samého seba, aby

mohol kráčať sám.

97 To musí urobiť každý skutočný Kresťan. Oddeľte sa od všetkých

týchto pochybovačov a neveriacich a kráčajte s Kristom. Pre vás to je

Život.

98 A  Abrahám  urobil  takú  vec.  A  dvadsaťpäť  rokov  na  to,

zisťujeme, že on stále verí tomu istému zasľúbeniu. Prečo? On sústredil

svoju myseľ na vôľu Božiu, skrze Slovo Božie a veril tomu.

99 Ak sa dokážeme sústrediť na plán Boží, aby Boh pre nás niečo

chcel, a to, čo nám Boh zasľúbil, a necháme všetko ostatné na pokoji.

Bez ohľadu na to, ako dlho to trvá, len ďalej verme.

100  V Rimanom 4 tu, nachádzame v Rimanom 4:14. Hovorí sa tam,

„A on  sa  nezapotácal  v  nevere  ohľadom  zasľúbenia  Božieho.“  On

nedovolil, aby ho tá nevera nejako znečistila. On hľadel len na jednu

vec, a tou bol ten Hlas, ktorý ku nemu hovoril.

101 To isté by mala dnes robiť Cirkev. Hľadieť len na jednu vec, ten

Hlas,  to  Slovo Božie,  ktoré ku nám hovorí.  Cirkvi  a  ľudia  tak  môžu

hovoriť. Ale len hľaďte na ten Hlas. Na čo hľadíme?

102 On hľadel na ten Hlas, ktorý ku nemu hovoril. „On považoval

všetko, čo bolo v protiklade s tým Hlasom, akoby to nebolo.“ A jednako

materiálne,  bolo  to  tak  mimo  pozornosti  sveta,  ako  to  bolo  v  čase

Noeho. Bolo to tak mimo pozornosti.

103 Prečo? V Noeho čase, oni neboli schopní dokázať, že tam hore

bol nejaký dážď. Ale Noe to vedel, že ak to Boh tak povedal, On bol

schopný tam hore dať dážď.

104 Abrahám vedel, že jeho telo bolo takmer mŕtve, ale on nehľadel

na svoje vlastné telo. On nehľadel na takmer mŕtve lono Sáry. Mladé

dievča, on si vzal za ženu svoju polovičnú sestru, žil s ňou po celé tieto

roky.  A teraz  mala  deväťdesiat  rokov  a  on  mal  sto.  Ale  on  na  to

nehľadel. To mu ani neprišlo na myseľ. Prečo? On dal všetku tú neveru

mimo svojej pozornosti. Ó, sláva!
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214 Tak  isto  je  to  aj  dnes,  hoci  sa  cirkev  celá  zamiešala.  Je  v

rôznych stavoch. Rozdelila sa v izmoch a formalitách a podobne, ale ja

s ňou musím zostať. Musíme tam zostať. Musíme tam zostať, lebo to

milujeme. Je niečo v nás, niečo, čo nás ženie. Tie údery z nášho srdca

hovoria, „Zostaň s tým, lebo jedného dňa príde vzkriesenie a Boh z toho

vezme.“ Amen. Áno. Nádherný Pán Ježiš! V poriadku.

215 Zisťujeme,  že  Eliáš  ďalej  hľadel,  až  uvidel  niečo  vo  veľkosti

ľudskej ruky.

216 No,  nevera  by  sa  tam  veľmi  rýchlo  dostavila.  „Toto  je  to

najlepšie,  čo  dokážeš?“  Vidíte?  „Ak  je  to  to  najlepšie,  tak  to  vezmi

späť.“

217 Ale čo to bolo? On hľadal to nadprirodzené. Ó, on vedel, že to

mohla urobiť len ruka Božia. A keď uvidel tú ruku, J-e-ž-i-š, on mal v-i-e-

r-u. Áno. A keď to uvidel, on povedal, „Počujem zvuk hojnosti dažďa.“

Čo to bolo? On akceptoval to prvé hnutie.

218 Ó, neveriaci, dnes ráno, ty, ktorý si zmietaný v rôznych vodných

krstoch a podobne, nech len Duch Boží otvorí tvoje oči a ukáže ti trochu

z niečoho,  potom začneš odtiaľ.  „Počujem zvuk hojnosti  dažďa.“  Vy,

ktorí  veríte  vo vyznania  namiesto Slova,  vráťte  sa do  Slova,  len  sa

pozrite na to prvé malé hnutie. Viera to prijala. „Tam je to, čo hľadám.“

219 My  vzhliadame  Príchod  Pánov.  Vyhliadame  padnutie  Ducha

Svätého v posledných dňoch. Vyhliadame znamenia a divy. Sledujeme,

čo sa deje. Vidíte? Či to nevidíte? Na čo hľadíte? To je presne to, čo

Boh povedal, že sa stane. Nech to len viera vezme a povie, „Ja to tiež

chcem.“

220 Sledujte Eliáša. Keď to On prijal, viete, že jeho život sa musel

obnoviť.  On predbehol  Achabov  voz.  On predbehol  ten  voz,  pričom

nedokázal ani vyjsť na kopec. On predbehol tie rýchle kone. „Vytiahnite

sudy na dažďovú vodu, počujem zvuk hojnosti dažďa!“ To bol ten prvý

ťah, „Sláva!“

221 To prvé malé hnutie pri rybníku Bethesda, oni sa k tomu hrnuli.

Amen.

222 Ó, ak by títo ľudia tu... ak ste doteraz neprijali Ducha Svätého, a

to jedno malé potiahnutie vám hovorí, že, „Toto je pravda, tento človek

hovorí Slovo, ktoré je pravdou,“ potom sa ponáhľajte čo najrýchlejšie,

ako  viete.  Nečakajte.  Na  čo  sa  pozeráte?  Na  čo  čakáte?  Čas  je

pokročilejší,  ako  si  myslíte.  Začnite  sa  smerom  k  tomu  hýbať,  čo
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v láske voči  Nemu a denne sa Mu vylievam. Verím, že každý jeden

veriaci tu robí to isté. 

204 Bez ohľadu na to, čo ostatní hovoria, „Ó, ty si taký zastaralý v

myslení… Mal by si…“ Je mi jedno, čo hovoria.

205 Ja stále verím v Boha. Zaostril som sa na Slovo a viem, že to je

pravda. Nikomu sa ešte nepodarilo to zo mňa striasť. A pokiaľ Boh drží

moje srdce upriamené na to Slovo, tak to tak aj zostane. Amen.

206 Eliáš, on jedného dňa vyhliadal príchod niečoho, čo by pomohlo

ľuďom. A trvalo  to  až toľko,  kým ten starý  človek,  osemdesiat-niečo

rokov starý, bol príliš unavený na to, aby sa vyšplhal na horu, po tom,

ako sa postil a modlil. Ale Boh mu povedal, že ak budú činiť pokánie,

niečo  sa  stane.  Čo  on  vyhliadal?  On  poslal  svojho  sluhu  hore  a

povedal, „Choď tam a pozri sa. Pozri. Niečo sa ide stať.“ O tri a pol roka

neskôr...  žiaden  dážď  ani  oblak  ani  rosa  nepadla.  Ale  on  povedal,

„Choď a pozri sa.“ A Eliáš alebo...

207 Géhazi tam stál a pozeral a pozeral a pozeral. A nič nevidel.

Vrátil sa naspäť. On povedal, „Nič som tam nevidel.“

„Choď tam znovu.“ Amen. „Choď tam a zostaň tam, až kým sa

to nestane.“

208 A Eliáš sa vrátil... alebo, myslím, Géhazi sa vrátil a pozeral a

pozeral a pozeral.

209 A Eliáš s tou svojou plešatou hlavou na slnku so svojimi fúzmi a

bradou, bielou bradou a tými skostnatenými rukami prekríženými cez

kolená, on povedal, „Pane Bože,“ ako sa začal modliť.

210 Povedal,  „Choď tam znovu naspäť.“  Amen.  Čo on robil?  On

vyhliadal, kým sa Boh nepostará o Svoje zasľúbenie, bez ohľadu na to,

ako nepravdepodobne to vyzeralo, koľko jeho vlastných úsudkov tam

bolo. Tak veru.

211 Niekto nedávno povedal, Brat Branham, ty tomu veríš a toľko

hovoríš proti organizáciám náboženstiev. Prečo to robíš?“

212 Povedal som, „Ja nemám nič proti  tým bratom, ktorí sú v tej

organizácii, ale je to ten systém, proti ktorému som.“

213 Tak, ako keď išli učeníci zabalzamovať telo Ježiša. To telo bolo

takmer pripravené zhniť, tak veru, bol to hrozný smrad. Ale oni pri tom

zotrvali.
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105 To by mala robiť Cirkev. To by mal robiť každý člen cirkvi, dať

všetku tú pochybnosť mimo svojej pozornosti. Hľadieť len na to Slovo.

Ono to zasľúbilo. Boh tak povedal. Musí to tak byť.

106 Biblia  povedala,  „Proti  nádeji,  on  uveril  v  nádeji.  On  sa

nezapotácal ohľadom zasľúbenia Božieho skrze neveru, ale bol silný,

oddávajúc chválu Bohu.“ Každým dňom bol silnejší, lebo ten zázrak mal

byť potom väčší.

107 Niekedy  sa  nevieme  dočkať  od  jedného  večera  k  druhému.

Niekedy sa nevieme dočkať od jedného zhromaždenia k druhému. Ale

jednako musíme ísť von a motať sa s vecami tohto sveta. Ako by sme

sa mali za seba hanbiť.

108 Predtým, ako sem prídeme, aby sme vyznali a dostali sa do Krvi

Ježiša, ktorá nás očisťuje od všetkého hriechu, mali by sme sa zamerať

na toho jedného živého pravdivého Boha,  ktorý  tu  stojí.  Toho,  ktorý

urobil to zasľúbenie, že Nebo a zem pominú, ale Jeho Slovo nemôže

pominúť.  Len  zostaňte  na  Tom,  potom  nebudete  zmietaní  vetrami

náuky, nebudete behať z miesta na miesto.

109 Ale vy viete, kde máte stáť, lebo ste zacielení na Boha. Vidíte,

ako  váš  vlastný  život  dosahuje  ten  cieľ,  rovnako,  ako  to  bolo  s

apoštolmi. Žijete tak isto, ako žili oni. Boli ste pokrstení tak isto, ako boli

oni. Vidíte tie isté výsledky, ktoré videli oni. Vidíte, ako to vo vás koná.

Ste  zacielení.  Je  mi  jedno,  čo  hovorí  spoločnosť,  čo  hovoria

denominácie.  Vy  ste  zacielení,  lebo  viete,  že  triafate  do  toho  cieľa.

Amen.  Potom viete,  kde stojíte.  Záleží  to  na tom,  na čo hľadíte.  Ak

hľadíte na niekoho iného, pôjdete akoukoľvek cestou. Akýkoľvek závan

vetra vás odfúkne mimo cieľa. Ale vás to nemôže odfúknuť od cieľa,

keď ste tam zacielení.  To je všetko.  Nič to nemôže zastaviť.  Boh to

nesie ku svojmu...

110 Rovnako ako Dávidov malý kameň v praku, on išiel priamo do

svojho cieľa.

111 Rovnako  pôjdu  aj  vaše  modlitby  do  svojho  cieľa,  lebo  to  je

ponúknuté v Krvi Ježiša Krista, ktorá vás očisťuje. Neexistuje na vás

nikde žiaden hriech ani škvrna. Tak veru. Nemôže tam byť. Pokiaľ je to

Bielidlo medzi mnou a Bohom, ako môže On vidieť môj hriech? Ako to

dokáže?

112 Ak  spácham  hriech  a  nie  je  to  vedome.  „Ten,  ktorý  hreší

vedome po tom,  ako prijal  známosť  Pravdy.“  Ale  nie  je  tam žiaden

vedomý hriech, ale jednako zhrešíte. Ale nerobíte to s úmyslom, lebo vo

svojom srdci ste naozaj nemysleli urobiť tie veci.
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113 Ale keď to robíte vedome, to je potom iné, potom si myslím, že

ste v tom nikdy neboli.

114 No, tá vec na tom je to, že sa to dostáva do miesta, kde sú

všetky  tie  škvrny  hriechu  zmyté.  Potom tam stojíte  vykúpení  Krvou

Baránka. Ste Adamom, rovnako, ako bol on pred tým, ako upadol. Ste

synom Božím, umytým v Krvi, Božej vlastnej Krvi.

115 Bola to krv, ktorá priviedla dieťa. Bola to len tá samotná krv. Tá

krv prišla z mužského pohlavia. Tá krv prichádza z človeka. Tá žena,

ona vyprodukuje to  vajíčko,  tú  náplň.  Ale  človek  je  ten hemoglobín,

odkiaľ pochádza ten zárodok. A v zárodku leží ten život.

116 A ten Život prichádza nie skrze vyznanie v nejakej cirkvi alebo v

nejakom vyznaní alebo nejakom dokumente. Ale ten Život prichádza,

keď ste znovuzrodení skrze Krv Ježiša Krista,  ten Zárodok.  „Skutky,

ktoré ja činím, budete aj vy činiť. Ten, ktorý verí vo Mňa, aj keby bol

mŕtvy, jednako bude žiť. Ktokoľvek žije a verí vo Mňa, nikdy nezomrie.“

Tam je ten Život Boží, ako syn Boží, zrodený skrze Krv Božiu. A vy ste...

Ten istý Duch Svätý, ktorý napísal Bibliu, sa znovu zameria späť na

vás. Neexistuje denominácia ani vyznanie, ktoré by to dokázalo. Jedine

Boh Sám sa dokáže zmocniť toho fotoaparátu vo vašich očiach a dovolí

vám vidieť, kým Boh je a čo je Jeho zámerom. Tak veru. Istotne.

117 No,  teraz  zisťujeme,  že  Mojžiš...  Zisťujeme,  že  neskôr  on

postavil...  On videl Izrael.  Mojžiš, ten veľký prorok, on sa pozrel von

oknom. Bol vychovaný vo dvoroch faraóna. A on hľadel von oknom a

videl tú skupinu blato-miesičov. Boli to polonahí ľudia s ranami od bičov

na chrbtoch, nebol spôsob, ako ich vyslobodiť. Ale Mojžiš poznal Slovo

Božie a on sa na nich pozeral ako na ľud zasľúbenia. On na nich hľadel

ako na ľud, ktorý mal zasľúbenie. Bez ohľadu na to, ako sa na nich v

tom dni pozeral svet, ako na skupinu blatomiesičov alebo otrokov, on na

nich hľadel ako na ľudí, ktorí majú zasľúbenie.

118 Faraón sa na  nich  pozeral  z  toho istého okna,  ale  videl  len

otrokov.

119 Mojžiš  videl  víťazstvo.  Prečo?  On  sa  zaostril.  Hoci  bol

kniežaťom, hoci bol dedičom trónu v Egypte, on sa odvrátil od žiadosti

toho  sveta.  Odvrátil  sa  preč  od  tej  krásy  a  moci,  ktorú  mohol

potenciálne  získať.  Všetko  to  dal  nabok,  až  kým  nevidel  tam  tých

požehnaných ľudí skrze zasľúbenie Božie. On sa na to zaostril,  lebo

vedel, že Boh zasľúbil Abrahámovi, že navštívi Svoj ľud. A on vedel, že

bol vychovaný za tým účelom, tak to dal všetko nabok.

POZRI                                                                             29

majú Ducha Svätého. Prečo? Oni sa zaostrili so Slovom Božím, tým, čo

Peter  povedal  na  deň  Letníc.  „Čiňte  pokánie,  každý  jeden z  vás,  a

buďte pokrstení na Meno Ježiša Krista na odpustenie vašich hriechov a

príjmete dar Ducha Svätého.“ Ale keď ten vyznaný hriech padol do tej

Krvi, je odpustený. Tá Krv odpúšťa ten hriech a ten človek stojí ako syn

Boží. Amen.

196 Vtedy je zaostrený, „Proste, po čom túžite, a stane sa vám.“ A

potom, tak či onak, zrazu viete vôľu Božiu. Nejakým nadprirodzeným

spôsobom je tam vo vás niekde nejaké hnutie, ktoré hovorí, „Choď tam

a tam a urob to a to. Choď tam a urob tamto.“ Vidíte, niečo je vo vás,

vždy to trafí do cieľa, tak, ako to má trafiť. Ó, aké nádherné!

197 Musíme zakončiť,  lebo už začína byť naozaj neskoro. Už len

pár minút.

198 Tí  ľudia  sa  mohli  smiať,  ale  to  ich  nezastavilo.  Oni  jednako

čakali ďalej.

199 Ľudia  môžu  hovoriť,  naša  cirkev,  naši  bratia,  „Vychladnutie

Posolstva,“ a tak ďalej.

200 Ono nevychladlo.  My sledujeme pohyb vody.  Sledujeme, aby

sme videli, kedy sa niečo stane. Teraz som tu v Tucsone. Prečo? Ja

neviem. Tá voda ma sem nasmerovala. Sledujem, že sa niečo stane.

Ide sa to stať.

201 Povedal som vám, keď som sem nedávno prišiel, že, „Niečo sa

stane. Príde a udrie hrom a vyjde von tých Sedem Pečatí.“ Pozrite sa

na tie pásky a zistite, či je to pravda alebo nie. Vidíte? Ó, my čakáme

na pohyb vody.

202 Vidíme, ako je niečo na kríži na severnej strane púšte Tucsonu.

Presne to, čo som vám tu povedal pred tým, ako sa to stalo. „Strhával

som si tie bodliaky“, a potom to udrelo a zatriaslo celou horou. Skaly sa

začali kotúľať, a podobne. A Duch Svätý sa obrátil a povedal, „Ihneď sa

navráť do svojho domu, lebo Sedem Pečatí bude otvorených.“ Zožeňte

si tie pásky a overte si to. To je TAK HOVORÍ PÁN, predpovedané pred

tým, ako sa to stalo, a podobne. Zistite, či je to Pravda alebo nie. Keď

budem preč, toto bude stále žiť.

203 Sme na konci času, priatelia. Očakávam Ježišov príchod. Toho

požehnaného Pána Ježiša, ktorého som miloval a ktorý mi dal život ako

mladému mužovi, stále očakávam Jeho príchod. Verím, že On príde.

Hoci ako pri Abrahámovi, môže to chvíľu trvať. Ale jednako som silnejší
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teraz bojujeme a snažíme sa postaviť väčšie cirkvi, vyššie triedy, viac

vzdelaných kazateľov a podobne. A čo potom máme? Oddialili sme sa

ďalej od tej veci, na ktorú nám Boh povedal, že máme hľadieť. Na čo

hľadíte?

Pozri  sa a  ži.  To je  to,  čo musíme robiť,  ak  očakávame,  že

budeme žiť.

185 Ostatní  sa  na  nich  mohli  smiať  a  hovoriť,  „Tá  skupina

náboženských fanatikov tam dolu pri rybníku... Ha, oni hovoria, že... To

je len vietor. Ten vietor prichádza, fúka, a trochu fúka na tú vodu.“

186 Pre  nich  to  tak  nebolo.  Bol  to  Anjel  milosti.  Bol  to  Anjel

uzdravenia.  A  verím,  že  to  bol  Anjel,  hoci  sa  to  zdá  byť  také

jednoduché. Ale vidíte, Boh sa ukrýva v jednoduchosti.

187 Mal  som ľudí,  ktorí  prišli  do  zhromaždenia  a  povedali,  „Brat

Branham, nevedel som, že si taký náboženský fanatik. Všimol som si tú

skupinu, ako tam vykrikuje a plače a vyvádza a potom tam vykrikovali

'amen' a tak ďalej. To nie je nič iné, len emócia.“ Môže to tak byť pre

teba, keď neveríš.

188 Ale pre tých, ktorí ochutnali z tých dobrých Božích vecí; tých,

ktorí vedia, kto je Duch Svätý!

189 Poviete, „Tí ľudia hovoria v jazykoch? To tam len niečo bľabocú.

Je to len niečo intelektuálne. Je to len niečo vymyslené.“ Alebo niekto

povie...Môže to tak byť pre teba.

190 Ale pre toho človeka, na ktorého to padá, pre neho to je niečo

iné. Tak veru. Áno.

191 Poviete, „No, vieš, to je len deň... To sú len také veci... Je tam...

No, ľudia tomu nebudú veriť.“

192 To  vôbec  nezastaví  to  skutočné  hnutie  Božie.  Ježiš  prišiel

priamo do stredu nevery,  ale  vôbec to  Ním nepohlo.  On išiel  rovno

ďalej.

193 Bez ohľadu na to, ako sa dnešní ľudia snažia hovoriť, že je to

fanatizmus,  tí  ľudia  tomu  ďalej  veria.  Oni  to  nedokážu  vysvetliť.

Nevedia, čo to je. Oni vedia, že majú tušenie toho, čo to je.

194 Ako Benjamin Franklin so šarkanom v ruke, on povedal, „Mám

to. Mám to. Mám to.“ On vedel, že niečo mal.

195 A tak aj tento muž a žena, ktorí vám nemusia vedieť vysvetliť,

čo sú atómy, koľko molekúl  sa nachádza v atóme, ale oni vedia,  že
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120 Faraón nemal tento potenciál.  Bolo mu to ponúknuté,  ale on

odmietol. A keď to odmietol, potom sa nemohol zaostriť. 

121 Žiaden človek po tom, ako odmietol Slovo Božie, sa nemôže

naňho zaostriť, lebo odmieta to Slovo, ktoré ho privádza do vzťahu s

Kristom. Tak veru. Takže...

122 Ale Mojžiš sa pozrel z toho okna a on tomu veril. Prečo? Mojžiš

hľadel vierou. Tak sa na to pozeral Mojžiš.

123 No, pozorne počúvajte túto poznámku. Viera! Nezabudnite toto

porozumieť. Viera je stvorená na to, aby videla to, aká je Božia vôľa a

túžba. Nie je žiadna iná vedomosť,  ktorá to  dokáže. Jedine viera je

stvorená a daná ľudskej rase, aby videla, čo je vôľa Božia.

124 A ak  vezmete  tú  vieru,  ktorú  máte,  a  ona  sa  nezhoduje  so

Slovom, tak ju nechajte tak. Máte nesprávnu vieru.

125 Ale  keď  vaša  Bohom daná  viera  zapadá  do  Slova  Božieho,

potom ste priamo v línii a ste zaostrení. Ó! Bože, pomôž nám v tejto

hodine, v tejto veľkej hodine, v ktorej žijeme. Viera, stvorená na to, aby

videla, čo Boh chce! Ako to vidíte? Skrze fotoaparát Jeho Slova, Jeho

zasľúbenia. Toto je to plné zjavenie Ježiša Krista.

126 Potom, keď tá viera, ktorá je vo vás, sa sústredí na toto Slovo,

potom sa odvraciate od všetkých denominácií  a  vyznaní a všetkého

ostatného.  Ste  zaostrení  priamo  na  Slovo  Božie.  Ste  namierení.

Potrebuje  to  len  trochu  odistiť.  Amen.  Tá  modlitba  letí  priamo  do

Prítomnosti Božej, lebo neexistuje nič, čo by ju mohlo zastaviť. Áno. Tak

to robí, lebo ste zaostrení s Bohom, zameraní, a vtedy hľadíte na cieľ v

terči.

127 Nehľadíte na nič, čo hovorí niekto iný, „Toto sa nemôže stať a

toto nemôže tak byť.“

128 Vy hľadíte na to, čo viete, že sa stalo. Pozrite sa na svoj cieľ.

Vidíte, kde to oni trafili.  Ak to tam oni trafili  v tom dni, On je ten istý

včera, dnes i naveky. Dajte nabok všetky tie vyznania a veci, ktoré vás

zamiešali. Vráťte sa priamo do Slova, potom vyznajte svoju neveru a

nechajte,  nech Boh vezme Svojho Ducha Svätého a nasmeruje váš

pohľad priamo na Ježiša Krista. Vtedy hľadíme na Neho, nie na to, čo

hovorí niekto iný.

129 Ani nie na to, čo hovorí doktor,  bez ohľadu na to, aký dobrý

môže byť. On má svoje miesto. Cirkev, bez ohľadu na to, aká je dobrá,

ona má svoje miesto. To nepopierame. Ale ona má len svoje miesto.

Ona môže vystreliť, ale netrafí do svojho cieľa.
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130 „Len  tí,  ktorí  vzhliadajú  druhý  príchod  Kristov.“  To  je  tá

zaostrená muška. Záleží to na tom, na čo hľadíte. Áno.

131 No, dnes, vidíte, viera je stvorená na to, aby toto robila. Tá istá

viera dnes vidí to isté. Viera cirkvi dnes by mala vidieť ten istý program

Boží.  Nechcem,  aby  vám  to  teraz  uniklo.  Tá  cirkev  dnes,  ktorá  je

povolaná Bohom, istotne zbadá program Boží, lebo ten program Boží je

napísaný Tu, v tomto Návode. A Duch Svätý skrze vieru je Ten, ktorý to

prečíta a dá to dokopy.

132 Ako  potom  môže  človek  povedať,  že  je  naplnený  Duchom

Svätým, a Duch Svätý hovorí niečo, ako to treba robiť, ako je to v Biblii,

a tento človek príde a povie, „Ó, nuž, to je fanatizmus“? Mohol by Duch

Svätý byť skutočným Duchom Svätým a zapierať Svoje Vlastné Slovo?

[Zhromaždenie  hovorí,  „Nie.“  -  pozn.prekl.]  Nie.  Musí  to  zostať  so

Slovom, lebo to je Boh. Vidíte?

133 Na čo hľadíte? Čo vidíte? Musíme vidieť Ježiša. A ten jediný

spôsob,  akým vidíme Ježiša,  je  vidieť  Slovo.  Toto  je  ten  prirodzený

Symbol Ducha. Viete, čo mám na mysli? Je to tá litera, ktorú ten Duch

oživuje. Vidíte? Toto je tá litera a ten Duch oživuje túto literu a robí z nej

realitu. Áno.

134 Mojžiš hľadel vierou. A ten človek dnes, ktorý vidí Boží program,

urobí to isté a bude hľadieť skrze vieru.

135 Mojžiš  neskôr  videl  túto  veľkú  vec.  Keď  sa  ľudia  dostali  do

problémov, čo on urobil? On vytvoril hada z medi a zapichol ho na tyč. A

keď ľudí ten had poštípal kvôli ich nevere, každý, kto sa pozrel na tohto

hada, žil. Všimnite si to. Ten človek, ktorý len prišiel a pozrel sa...

136 No, tá palica, tá tyč, na ktorej on bol, to bol kus stromu, ktorý bol

sťatý tam v divočine, asi to bol kus medúnku alebo niečo, čo tam bolo,

alebo  hrab,  alebo  čokoľvek  tam  bolo.  Bol  oddelený  od  svojho

prirodzeného rastu. Bol mŕtvy sám v sebe. Tá meď bola asi kus z prilby

Rimanov  alebo  niečo,  čo  tam  ulúpili.  Bola  vytvarovaná  a  daná

dohromady a bol z toho had.

137 Ak tam ľudia chodia len ako k modle, aby hľadeli na toho hada,

neprijali nič.

138 Ale keď tam prišiel ten pravdivý veriaci a pozrel sa na toho hada

s tou zjavenou duchovnou pravdou...  Ten samotný  had,  hoci  bol  vo

forme hada, on reprezentoval hriech, ktorý už bol odsúdený. Oni videli

hriech, svoju neveru, ako je už odsúdená, pôvodom od toho hada zo
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„No,  dobre,  tu  na  rohu  je  Jones.  Chcem  vidieť,  ako  ho  vy,

uzdravovatelia, uzdravíte.“

174 Vtedy vidíte toho istého starého diabla, ktorý povedal Ježišovi s

handrou omotanou okolo Jeho očí.  A povedal...  Udrel Ho po hlave s

palicou.  A povedal...  Prehodili  si  palicu  z  jednej  ruky  do  druhej  a

povedali, „Povedz nám, kto Ťa udrel. Potom uveríme, že si prorok.“

175 Predtým, ako sa začal svet, On vedel, kto bude mať tú palicu vo

svojej ruke. On nikomu nerobil šaša. On robil presne to, čo bola vôľa

Božia. Cirkev urobí to isté. Vidíte?

176 Tá ovčia brána, oni tam niečo hľadali. Hľadali niečo. 

177 No, ak by povedali, „Pôjdeme tam a uvidíme, čo robia ostatní.

Uvidíme, či to vyzerá nadprirodzene.“ Potom by nič nedostali.

178 Ale je to ten človek, ktorý sa musí pretláčať, nie sedieť vzadu,

ale  vpredu;  ten človek,  ktorý  čakal  na oltárne zavolanie,  ten človek,

ktorý čakal, aby uvidel niečo nadprirodzené.

179 Ako  tento  človek  tu,  chlapec  brata  Williamsa,  vychovaný  v

letničnej  rodine.  Ale jednako, keď tu raz stál  na tomto zhromaždení,

kedy jeho otec cítil  vedenie ho sem poslať, vtedy tam stál ten mladý

muž a videl tú nadprirodzenú ruku Božiu, rýchlo sa stal Kresťanom.. Bol

pripravený to prijať, lebo uvidel pohyb tej vody. Vedel, že tam bolo niečo

nadprirodzené.

180 Nie je to o tom, aby sme sa pridali do cirkvi, potriasli si rukami a

mali o milión viac v roku 1944, alebo novú cirkev, novú budovu alebo

nové niečo.

181 Bol to nový život, ktorý prišiel, skrze nadprirodzené hnutie, oni

čakali, že sa to stane. Oni poznali každé jedno obdobie, potom prišli a

potom čakali.

182 No, ak sa to nedeje po celý čas a nie sme stále na vrchu a

neskáčeme a necítime to tak, tak potom, „No, opustíme túto cirkev. Je

trochu  vychladnutá.“  Čo  za  nezmysel!  Ako  sa  nevieme  dočkať!

Abrahám  nečakal...  On  si  nemyslel,  že  Boh  vychladol.  On  čakal

dvadsaťpäť rokov a potom uvidel, ako sa Božia ruka pohla.

183 Oni čakali pri ovčej bráne mesiac čo mesiac, alebo akokoľvek

dlho to bolo, na ten nadprirodzený pohyb. Ale oni to vzhliadali. Ó! Oni to

hľadali.

184 A  dnes  sme  stratili  to  videnie,  letniční.  Stratili  sme  niečo.

Hľaďme na Krista. Naše denominácie sa rozšírili, až odišli úplne preč, a
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165 Oni čakali. Ich oči sledovali tú vodu. Bolo tam päť pontónov pri

tej  ovčej  bráne.  Pri...  Je to  vonku pred Jeruzalemom, táto brána.  A

potom  tam  on  prišiel,  on  sledoval.  Muselo  sa  tam  diať  niečo

nadprirodzené. A len čo sa to nadprirodzené stalo, oni sa tam hnali.

166 Pozrite sa na dnešnú cirkev. Boh chce, aby sme sledovali  to

nadprirodzené, keď sa Jeho Slovo manifestuje a potvrdzuje. My od toho

utekáme, lebo to nie je napojené na organizácie. Vidíte?

167 Pri  tej  ovčej  bráne,  oni  sledovali,  ako  sa  pohybuje  to

nadprirodzené.  Boh  sa  vždy  pohyboval  medzi  Svojím  ľudom  skrze

nadprirodzené potvrdenie Jeho zasľúbenia.  On zasľúbil,  že to  urobí.

Keď  oni  uvideli,  ako  sa  to  zasľúbenie  začalo  pohybovať  v

nadprirodzenom, skočili priamo do toho a vzali to.

168 Dnes, dokonca aj teraz, ten Duch Svätý, tá nadprirodzená moc

Božia je na zemi a pohybuje sa, ukazuje veci a ľudia od toho utekajú

namiesto toho, aby sa do toho hrnuli. Slovo, ktoré sa stalo telom a je

potvrdené, práve tie veci, ktoré On činil a zasľúbil, že bude robiť, robí to

isté. A ak to nie je napojené na naše skupiny, potom s tým nechceme

mať nič spoločné. Tak veru.

169 Ježiš išiel a našiel jedného človeka v celej cirkvi. Poviete, „Či

Boh uzdravuje všetkých?“ Nie veru.

170 A vy,  letniční  bratia,  dovoľte  mi,  nech  vám  toto  poviem.  Vy

čakáte,  kým  príde  čas,  kedy  povstanú  ľudia  na  zemi  a  pôjdu  do

nemocníc  a  vytrhnú  ich  a  povedia,  nech  všetci  opustia  nemocnice.

Nenechajte  sa  nikdy  tak  zviesť.  Verte  mi.  Veríte,  že  to  je  klamstvo.

Nikdy sa to tak nestalo. Keď Ježiš...

171 Povedzme, že to bola nemocnica. On tam išiel podľa vedenia

Ducha. Našiel jedného človeka, o ktorom vedel, že bol pripravený. A on

prehovoril, ten človek. Povedal mu tajomstvo svojho života, povedal mu

to priamo tam.

172 Nebol neschopný chodiť. On vedel chodiť. Niekto ho mohol aj

poraziť v behu. On povedal,  „Keď prichádzam, iný ide predo mnou.“

Vidíte?  On nebol  slepý  ani  hluchý  ani  nemý.  Nebol  postihnutý.  Mal

nejakú poruchu oslabenia, nič, čo by ho zabilo. Mal to už tridsaťosem

rokov. A snažil sa tam zísť dolu a vždy ho niekto predbehol a dostal sa

tam pred ním, a potom tá cnosť anjela odišla.

173 My  dnes  ideme  a  nachádzame  muža  Božieho,  vedeného

Duchom Božím, ktorý vidí videnie, ide, urobí niečo také a oni povedia,
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záhrady Eden. A ten had bol vytvorený z mede, čo znamená Božský

súd. Vidíte?

139 Ten oltár  bol  vyrobený z mede, na ktorom bola pálená obeť;

meď, Božský súd.

140 Ten veľký prorok Eliáš, keď sa pozrel hore na nebo vo dňoch

svojej služby, kedy uplynulo tých tri a pol roka, nebola tam vôbec žiadna

voda. On povedal, „Obloha vyzerala ako meď.“ Čo to bolo? Božský súd

na  neveriaci  národ,  neveriaci  v  posolstvo  Božie,  ich  viera  bola  tak

zahmlená, že to v tom dni nedokázali vidieť.

141 Zaujímalo by ma, či  dnes, ak vidíme tieto vodíkové bomby a

všetko ostatné, čo sme vytvorili, zaujímalo by ma, či nevidíme, že národ

v tomto čase vyzerá ako meď. Je to Božský súd.

142 Stali sme sa tak zahĺbení vo svojich intelektoch. Vzdelali sme

svoje deti na toľko, že tu máme skupinu „rickyov“. A máme tu to, čo

máme,  dokonca aj  naše cirkvi  a  podobne.  A naši  chlapci  chodia do

seminárov a chodia tam, aby sa tam naučili a dostali nejaké PhD a LLD.

Dovoľte,  nech  vám  niečo  poviem.  Vždy,  keď  niekto  také  dostane,

dostáva sa ďalej a ďalej od Boha.

143 Boh je tak jednoduchý. Ten dôvod, prečo človek nemôže nájsť

Boha, je ten, že nedokáže byť dostatočne jednoduchý.

Niekto povedal, „Brat Branham, ako vidíš videnia?“

144 To nie som ja. Vidíte? Musíte sa dostať mimo toho obrazu. Boh

urobil zasľúbenie. Boh musí zostať s tým zasľúbením. Ale vy musíte byť

dostatočne jednoduchí na to, aby ste sa dostali mimo svojej cesty.

145 Niekto povedal, „Bol by to skvelý človek, pokiaľ by mal LLD z

našej  vysokej  školy.“  Ak  má,  to  znamená  len  to,  že  je  ešte  ďalšia

medzera medzi ním a Bohom.

146 „Ľudia dnes môžu poslať posolstvo,“ povedal som, „hoci aj na

mesiac,  ale  šliapu po steble trávy,  ktorú by  nedokázali  vysvetliť,  ani

keby museli.“  Boh sa skrýva v jednoduchosti.  Vidíte? Vy nedokážete

byť dostatočne jednoduchí. Keď človek dostane vzdelanie, to prvé, čo

vie, je to, že je tak veľkým, až sa nedokáže pokoriť. 

147 A Boh je tak veľký, že On pokorí Samého Seba a ukrýva sa od

hriešnika. Ježiš za to ďakoval Bohu. On povedal, „Ďakujem Ti, Otče,

Stvoriteľu neba a zeme, že si to skryl pred múdrymi a chytrými a zjavil

si to nemluvňatám, takým, ktoré sa budú učiť.“ Spôsob, ako spoznať

Boha, je byť jednoduchší. Cesta hore je cesta dole.



24                                           kázané 28.4.1963 v Phoenix, AZ

148 Ktorým  smerom  je  severný  alebo  južný  pól?  Vy  stojíte  vo

vesmíre. Vidíte?

149 Cesta hore je cesta dole. „Ten, ktorý sa pokorí, bude povýšený.

Ten, ktorý sa povyšuje, bude ponížený.“ Vidíte? Musíme sa pokoriť, nie

snažiť sa vedieť príliš veľa.

150 Len vedzte jednu vec. Dajte všetko nabok a hľaďte na Krista. Ak

neviete,  ako napísať  svoje meno,  to  s  tým nemá nič  spoločné.  Len

sústreďte svoje srdce na Krista a Jeho vôľu a sledujte, čo sa bude diať.

Áno. Istotne.

151 No, mnohí prichádzali a videli to a hovorili, „Je tam taký veľký

had.  Ľudia  tam chodia,  sú  uzdravení  tým,  že  hľadia  na  toho  hada.

Možno by sme mali zobrať rodinu a ísť tam.“

152 Dnes  počúvate  také  veci,  ako,  „Do  mesta  má  prísť  veľký

uzdravovateľ.  A on...  Pôjdeme tam a všetci  budeme uzdravení.“  No,

keď o tom takto zmýšľate,  potom je  váš objektív  zle  zaostrený.  Tak

veru.

153 Zaostrite  to  na  Ježiša a  jedine  na  Neho.  Hľaďte  na  Neho a

uvidíte, aký je Boží zámer.

154 No, keď tam prišli tí Židia a pozreli sa na toho medeného hada a

povedali, „Tá meď, ten had znamená hriech, ktorý je už súdený. Meď je

Božský súd na ňom a Boh už odsúdil moje hriechy. A ja som... Tento

medený had predstavuje niečo, čo má prísť, hriech je už súdený. Ja

som slobodný.“ On bol uzdravený. Tak veru.

155 A dnes,  Ježiš povedal v sv. Jánovi  3:14,  „A Mojžiš pozdvihol

medeného hada na púšti a tak isto musí byť pozdvihnutý Syn človeka.“

Ak sa na Neho môžete pozrieť; nie ako na cirkevného človeka, nie ako

proroka, nie ako len dobrého človeka, nie ako tretiu osobu v trojici alebo

niečo podobné.  Ak sa na Neho dokážete pozrieť  ako na Emanuela,

Jeho  Samého,  ktorý  prišiel  a  dal  Svoj  život.  A  On  povedal,  že,

„Ktokoľvek verí v Neho, nezahynie, ale bude mať večný život.“

156 Ak dokážete zaostriť svoj objektív, aby ste toto videli, že to stálo

Boží život, život Jeho Samého, keď On stvoril Svoj život tu. On sa ho

nemusel  vzdať.  On ho položil  zdarma.  On bol  Bohom.  On nemusel

zomrieť, ale On to jednako zdarma urobil, dal Svoj vlastný život, aby

mohol ku Sebe priniesť synov, aby Jeho skutky mohli pokračovať. „Tie

skutky, ktoré Ja činím,“ Ján 14:12, „tie skutky, ktoré Ja činím, budete aj

vy činiť.“ Ak sa tie veci dajú tak urobiť a vy vidíte Jeho a jedine Jeho,
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potom zaostríte  svoj  objektív  na  miesto,  kde vás  Boh môže použiť.

Istotne.

157 No, ak sa na to pozriete a poviete, „Mám v aute zavesený malý

kríž. Jeden mám aj doma.“ To je v poriadku. Ale to nie je to, v čom to je.

To nie je to, o čom On hovorí.

158 Musíš porozumieť,  že Boh vie,  že si  hriešnik.  A že si  vyznal

svoje hriechy a Boh položil tvoju neprávosť na Seba Samého a stal sa

človekom. On prešiel Svoje hranice a zostúpil z toho, že bol Bohom,

aby sa mohol stať človekom, aby mohol zomrieť namiesto teba, aby

mohol dať Seba Samého za teba. A ty si vyznal svoje hriechy. A nie je

to vyrobené bielidlo. Ale skrze moc Božiu, ktorá sa stala Krvou, aby On

mohol vziať preč celú tú hriešnu krv skrze sexuálnu túžbu a urobiť ťa

slobodným mužom a ženou Božou. Tu to máte. 

159 Na  čo  hľadíte?  Poviete,  „Ó,  ja  patrím  k  Zborom  Božím.  Ja

patrím k zjednoteným letničným. Ja patrím k metodistom, k baptistom.“

Stále nie ste zaostrení.

160 Zaostrite sa na Ježiša Krista. Amen. Počúvajte, ako sa vracia tá

odpoveď,  „Všetky  tvoje  hriechy,  ktorých  je  mnoho,  všetky  sú

odpustené.“ Buďte...

161 Buďte  vytrvalí  ako  tá  Sýrofeníčanka.  Bez  ohľadu  na  to,

koľkokrát bola sklamaná, keď prišla dolu, stále bola zaostrená len na

jednu vec a tou bol Boh. A keď prišla ku Nemu, dostala to, o čo prosila,

lebo  to  mala  správne  zaostrené.  Mala  to  bez  ohľadu  na  to,  koľko

závanov vetra prišlo a hovorilo, „Dni zázrakov pominuli.  Tvoj muž ťa

opustí.“  To ju vôbec neobťažovalo. Tá guľka presne trafila do svojho

cieľa. Amen. Môžeme sa zaostriť na...

162 [Prázdne miesto na páske – pozn.prekl.]... čas. Potom čakáme,

kým On príde, to je ten, ktorý ide. Ó! Vidíte, musíte mať ten zámer.

Musíte vedieť, čo to je.

163 Pozrite sa na tú ovčiu bránu. Tam boli ľudia. Boh mal vždy pre

človeka spôsob, ako môže hľadať spasenie. Ten mosadzný had, ľudia

na neho hľadeli. To je pravda. A tá ovčia brána, ľudia sa na ňu museli

pozerať. Tí ľudia tam stáli.

164 Pomyslime na to, že to bola nemocnica. Bolo tam veľa chorých

a postihnutých. Boli tam tisíce, zástupy, ktoré tam ležali, ako nemocnice

dnes. Nežné ruky ich milovaných na nich čakali, presne tak, ako to je aj

v nemocniciach dnes.


